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‘ÖZGÜN VE VİZYON 
PROJELER YAPIYORUZ’

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, esnaf ziyareti 
gerçekleştirdi, vatandaşla bir araya geldi. Kılca, kadim 
ilçe Karatay’da özgün ve vizyon projeler ürettiklerini 

belirterek çalışmaların süreceğini kaydetti. 
 n HABERİ SAYFA 4'TE

‘UÇMA’ SORUNUNA 
DEVA OLACAĞIZ!

Konya’nın önemli bir sanayi ve üretim şehri olduğuna 
dikkat çeken DEVA Partisi Selçuklu Belediye Başkan 

Adayı Mehmet Sumak, Konya’ya Uluslararası Sivil 
Havalimanı kazandırmak için çalışacaklarını söyledi. 

n HABERİ SAYFA 3'TE

MEDAŞ Genel Müdürü Erol Uçmazbaş, 2023 yılında 4.2 Milyar TL yatırım yaptık-
larını belirtirken, bu durumun sürdürülebilir enerjiye büyük katkı sağladığını söyledi

4.2 MİLYAR TL’LİK YATIRIM YAPILDI 
Konya ve diğer hizmet bölgeleri hakkında 2023 yılı 
genel değerlendirmesi, yapılan yatırım ve çalışma-
larla ilgili bir basın toplantısı düzenleyen MEDAŞ 
Genel Müdürü Erol Uçmazbaş, 2023 yılında 4.2 

Milyar TL yatırım yaptıklarını belirtirken yatırımla-
rın aralıksız şekilde süreceğinin mesajını verdi. 

Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayii Başkanlığı 
koordinasyonunda Türk Havacılık Uzay Sanayii 
tarafından yürütülen Türkiye'nin en önemli tek-
noloji projelerinden KAAN, ilk uçuşunu yaptı.

ARIZA SAYILARINDA DÜŞÜŞ YAŞANDI
“2023 yılını MEDAŞ olarak başarılı şekilde kapattık” 
diyen Uçmazbaş; “Skala yatırımlarımız ile elektrik 
arıza sayılarına hızla şekilde müdahale ettik.  Arıza 

sayımızda ciddi düşüşler yaşandı. MEDAŞ olarak bu 
sayıları daha da düşürmek adına çalışmalarımız aralık-
sız sürdürüyoruz.” diye konuştu.   n HABERİ SAYFA 2'DE

Yatırım artıyor

Çerezlik daha kârlı! Projeler desteklenecek

Taşağıl’a yeni 
hat kazandırılıyor

Göklerin efendisi

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, 

atık suyun sağlıklı bir şekilde 
bertarafını sağlamak ama-
cıyla Çumra ilçesi Taşağıl 

Mahallesi’ne 19.5 kilometre 
uzunluğunda yeni kanalizas-
yon şebeke hattı kazandırıyor. 

n HABERİ SAYFA 2'DE

Yeni nesil silahlarla havadan havaya muharebe, süpersonik 
hızda dahili silah yuvalarından hassas vuruş gerçekleştire-
bilecek KAAN, yapay zeka ve nöral ağ desteğiyle artırılmış 

muharebe gücü sağlayacak. n HABERİ SAYFA 8'DE

Çerezlik ayçiçeğinin tüketiminin sınırlı olmasına 
karşın yağlığa göre oldukça kârlı olması çiftçiyi 

çerezlik ayçiçeğine yönlendiriyor. Bu yıl çerezliğin 
fiyatı 25 ila 50 lira arasında satılmış durumda. 

n HABERİ SAYFA 9'DA

Bölgesel kalkınma projeleri kapsamında üreten 
şehirlerin oluşturulması, insanların sosyal yaşamı-
nın geliştirilmesi amacıyla Konya’nın da aralarında 

olduğu çok sayıda proje desteklenecek.
n HABERİ SAYFA 6'DA

‘Önemli işlere imza
atmayı sürdüreceğiz’
Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, ilçenin farklı 

noktalarında vatandaşlarla 
buluşmayı sürdürüyor. Başkan 
Pekyatırmacı, bugüne kadar 
olduğu gibi bundan sonra da 

Selçuklu’da önemli işlere imza 
atmaya devam edeceklerini 
söyledi. n HABERİ SAYFA 2'DE

‘Müzik bizi 
kimliğimize 
döndürür’
n HABERİ SAYFA 3'TE

Yünle 
tabiat da 
korunur
n HABERİ SAYFA 5'TE

FETÖ’ye 
Kıskaç-7 
ile darbe
n HABERİ SAYFA 6'DA

1980’lerde 
Akviran 
Kültürspor 
n HABERİ SAYFA 7'DE



Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı Gıda Top-
tancıları Sitesi’ndeki işyerleri-
ne ziyaret gerçekleştirdi. 

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, ilçenin 
farklı noktalarında vatandaş-
larla buluşmayı sürdürüyor. 
Başkan Ahmet Pekyatırmacı, 
Gıda Toptancıları Yönetim Ofi-
sinde AK Parti Konya Milletve-
kili Mehmet Baykan ile birlikte 
kahvaltı programında esnaflar-
la bir araya gelerek onların ta-
lep ve önerilerini dinledi. Baş-
kan Pekyatırmacı daha sonra 
Toptancıları Sitesi’nde bulunan 
iş yerlerini ziyaret etti. Ahmet 
Pekyatırmacı, esnaflarla sohbet 
ederek işlerinde kolaylıklar di-
ledi.  

 “SELÇUKLUMUZDA ÖNEMLİ 
İŞLERE İMZA ATMAYA DEVAM 

EDECEĞİZ” 
Esnafın her zaman yanında 

olduklarını, onların ilettikleri 
sorunların çözümü için çalış-

tıklarını ifade eden Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı, “Konya’nın her alanda 
gösterdiği başarının sırrı birlik 
ve beraberlik. Esnaflarımızla 
da her zaman bir araya gelerek 
bu birliği pekiştiriyoruz. Bugün 
de Gıda Toptancıları Sitesi’nde 
hizmet veren esnaf ve çalışan-
larımızla bir araya geldik. On-
larla sohbet ettik, istişareler 
gerçekleştirdik. Bu istişareler 

Selçuklu’ya vereceğimiz hiz-
metin kalitesini artırma adına 
büyük önem arz ediyor. Selçuk-
lu ortak akılla gelişen, hizmet 
anlayışını bu yönde belirleyen 
bir ilçemiz. İnşallah bu anlam-
da da önemli işlere imza atma-
ya devam edeceğiz. Bizleri her 
ziyaretimizde gönülden misafir 
eden ve dualarıyla destek olan 
esnaflarımıza teşekkür ediyo-
rum” dedi. n HABER MERKEZİ

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, atık su-
yun sağlıklı bir şekilde bertarafını 
sağlamak ve yaşam alanlarının 
kalitesini artırmak amacıyla Çum-
ra ilçesi Taşağıl Mahallesi’ne 19.5 
kilometre uzunluğunda yeni kana-
lizasyon şebeke hattı kazandırıyor. 

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, çevresel 
yatırımlarına bir yenisini daha ek-
ledi. “2023 Yılı 2. Kısım Muhtelif 
(Çumra-Taşağıl) İlçeler Kanalizas-
yon İnşaatı Projesi” kapsamında 
önemli bir adım daha atan KOSKİ, 
Çumra ilçesi Taşağıl Mahallesi’ne 
yeni kanalizasyon şebeke hattı 
kazandırıyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, proje kapsamında çapları 
200 ve 300 milimetre olan koruge 
boruların kullanıldığı yeni kanali-
zasyon şebeke yapım çalışmaları-
nın devam ettiğini belirterek, “Alt-
yapı yatırımlarımızla ilçelerimizin 
yaşam standartlarını yükseltmeye 
devam ediyoruz. Bu kapsamda, 

Çumra Taşağıl Mahalle’mize 19.5 
kilometre uzunluğunda yeni kana-
lizasyon şebeke hattı kazandırıyo-
ruz. Hayata geçirilecek projemiz-
de 16.5 kilometrelik bölüm ana 
hat olarak, 3 kilometrelik kısmı 
ise abone hattı olarak planlandı. 
Bu projenin tamamlanmasıyla 
birlikte, Taşağıl Mahallesi'nde atık 
su sorununa kalıcı bir çözüm ge-
tirecek ve bölgedeki hemşehrile-
rimizin yaşam kalitesini artıracak 
önemli bir adım atmış olacağız” 

ifadelerini kullandı.  Bölgedeki 
yerleşim yerlerinde atık suyun 
etkili bir şekilde bertaraf edilme-
sini sağlamak ve yaşam alanları-
nın kalitesini artırmak amacıyla 
yapılacak kanalizasyon şebekesi, 
Taşağıl Mahallesi'nde muhtelif so-
kaklara entegre edilecek. Sağlıklı 
bir çevrenin oluşturulmasına kat-
kı sağlayacak proje çerçevesinde 
oluşturulacak kanalizasyon şebeke 
hattında çevre dostu malzemeler 
kullanılacak. n HABER MERKEZİ
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Konya ve diğer hizmet böl-
geleri hakkında 2023 yılı ge-
nel değerlendirmesi, yapılan 
yatırım ve çalışmalarla ilgili 
bir basın toplantısı düzenleyen 
MEDAŞ Genel Müdürü Erol Uç-
mazbaş, 2023 yılında 4.2 Milyar 
TL yatırım yaptıklarını söyle-
di.  MEDAŞ’I teknoloji şirketi 
yapmak istediklerini ifade eden 
Uçmazbaş, konuşmasını şöyle 
sürdürdü, “MEDAŞ olarak Kon-
ya dahil 6 bölgede faaliyet gös-
teriyoruz. 2023 deprem nede-
niyle zor başladı. Buna rağmen 
4,2 milyar yatırım yaptık. Genel 
Müdürlüğümüz Konya’da. 2023 
yılında   Enerji ve Tabii Kay-
naklar Bakanlığının yaptırdığı 
Müşteri Memnuniyeti Anketi 
ve Muhtarlık memnuniyet An-
ketinde başarımız anket sonuç-
larında da birinci olduk. Ama-
cımız, tüketicilere kesintisiz ve 
sürekli enerji temin etmektir. 
Bu doğrultuda, arıza sayısını en 
aza indirerek vatandaşlarımızın 
güvenliği ve konforu için çalışı-
yoruz. Sürdürülebilir bir enerji 
sağlama çabamızı destekleyen 
teknolojik yenilikler ve sürekli 
eğitimlerle, müşterilerimize en 
iyi hizmeti sunmaya kararlıyız. 
Bu konuda yatırımlarımız da 
aralıksız şekilde devam ediyor.  
Özelleşmeden sonra önemli 
yol kat ettik ve en iyi hizme-
ti sunma adına yatırımlarımızı 
bundan sonra da sürdüreceğiz. 
2023 yılını MEDAŞ olarak başa-
rılı şekilde kapattık. Skala yatı-

rımlarımız ile elektrik arıza sa-
yılarına hızla şekilde müdahale 
ettik.  Arıza sayımızda ciddi dü-
şüşler yaşandı. MEDAŞ olarak 
bu sayıları daha da düşürmek 
adına çalışmalarımız aralıksız 
sürdürüyoruz.” dedi.’

ARIZA SAYISI ÖNEMLİ
 ÖLÇÜDE DÜŞTÜ

Son 5 yılda müşteri başına 
kesinti süresinde yüzde 40'lık 
ve kesinti adedinde yüzde 45'lik 

bir düşüş olduğunu belirten Uç-
mazbaş; bu düşüşte, yatırım-
ların ve bakım çalışmalarının 
önemini vurguladı. Teknolojiyi 
etkin bir şekilde kullanarak bu 
başarıyı elde ettiklerini söyle-
yen Uçmazbaş, SCADA sistemi-
ne yapılan yatırımlar sayesinde 
enerji kesintilerini anında tespit 
edip arızaları kısa sürede gider-
diklerini belirti.

GELİŞEN YENİ TEKNOLOJİLERE 
DESTEK VERMEYE DEVAM 

EDİYORUZ
MEDAŞ olarak gelişen yeni 

teknolojilere destek vermeye 
devam ettiklerini ifade eden ME-
DAŞ Genel Müdürü Uçmazbaş 
konuşmasını şöyle sürdürdü, “  
Bu yıl ilki düzenlenen “ETAP-1 
Enerji Teknolojileri Hızlandırma 
Programı” ile sürdürülebilir ve 
kaliteli enerji tedarikinin arttı-
rılması için inovatif projeler ve 
ürünler geliştiren firmaları da-
hil ettiğimiz programda söz ko-

nusu firmaların organizasyonel 
ve finansal anlamda güçlenme-
leri için danışmanlık, mentorluk 
görüşmeleri ve toplu eğitimler 
ile gelişimlerine katkı sağlaya-
rak 1.,2. ve 3. olan projeler için 
sırasıyla 500 Bin  TL, 300 Bin  
TL ve 200 Bin TL olarak belirle-
nen ödüllerini verdik.” dedi.

‘ÇAĞRI MERKEZİ’NDE GELEN 
ÇAĞRILARIN YÜZDE 96’SINA 

20 SANİYENİN ALTINDA CEVAP 
VERİYORUZ’

MEDAŞ’ın Çağrı Merkezi 
hizmetinde de önemli noktalara 
gelindiğini belirten Uçmazbaş, 
“Yıllık 1,5 milyon çağrıdan yüz-
de 96'sına 20 saniyenin altında 
cevap veriyoruz. Bunun yanında 
sorunun istenildiği gibi çözülüp 
çözülmediğiyle ilgili de şikayet 
sahibini arayarak geri bildirim 
alıyoruz. Önemli konuları ise 
işletme yöneticilerimize aktarı-
yor ve konuyla birebir ilgilen-
melerini sağlıyoruz.” MEDAŞ’ın 
sektördeki geleceğe hazırlama 
misyonlarına da vurgu yapan 
Uçmazbaş, idari, teknik ve ki-
şisel gelişim konularında yılda 
ortalama 170 bin saat eğitim 
verdiklerini dile getirdi. Uçmaz-
baş, “Ayrıca, elektrik dağıtım 
hizmetlerinin yanı sıra sosyal 
sorumluluk projelerine de önem 
veriyoruz.  Doğal yaşamın ko-
runması ve çevre duyarlılığı 
konusunda da aktif rol alarak, 
sürdürülebilir bir gelecek için 
çalışmalarını sürdürüyoruz.”
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya ve diğer hizmet bölgeleri hakkında 2023 yılı genel değerlendirmesi, yapılan yatırım ve çalışmalarla ilgili bir basın 
toplantısı düzenleyen MEDAŞ Genel Müdürü Erol Uçmazbaş, 2023 yılında 4.2 Milyar TL yatırım yaptıklarını söyledi

MEDAŞ’tan 4.2 milyarlık yatırım

Konya’da altyapı güçleniyor Selçuklu ortak akılla gelişiyor

Erol Uçmazbaş



Konya Aydınlar Ocağı’nın bu 
haftaki Selçuklu Salı Sohbetine; 
doğumunun 60, sanatının 50. yı-
lında bulunan emekli öğretim gö-
revlisi sanatçı Ahmet Çakır konuk 
oldu. Adına düzenlenen Onur ve 
Vefa Programında konuşan Çakır, 
“Müzik bizi kimliğimize döndü-
rür” dedi.

İl Halk Kütüphanesi Salo-
nunda yapılan programın açılış 
konuşmasında Aydınlar Ocağı 
Başkanı Dr. Mustafa Güçlü, Tür-
kiye’nin kültür serüveninden 
bahsederek, “1971’e kadar Tür-
kiye’de Kültür Bakanlığı yoktu. 9 
Mart darbesi engellenip 12 Mart 
muhtırası verildikten sonra kuru-
lan askeri vesayet hükümeti dö-
neminde ilk defa Kültür Bakan-
lığı ihdas edildi. Talat Halman’ın 
Amerika’dan getirilerek Bakan 
yapılmasından sonra Dede Efen-
di için bir anma programı tertip 
edilmek istendi. Bundan rahatsız 
olanlar o kadar büyük baskı yap-
tılar ki programı iptal etmek yet-
mediği gibi Kültür Bakanlığını da 
lağvettirdiler” dedi.

Daha sonra kürsüye gelen 
ve hayat hikâyesine dair bilgiler 
veren Ahmet Çakır, 1961 yılın-

da Amasya’da dünyaya geldiğini 
belirterek, “Müziğe ilgim çok kü-
çük yaşlarda başladı. On-on bir 
yaşlarımdayken bağlamayı elime 
aldım ve hiçbir ders görmeden 
çalmaya başladım” dedi.

Yüksek Lisansını Selçuk Üni-
versitesi Türkiyat Araştırmala-
rı Enstitüsünde tamamladıktan 
sonra yirmi beş yıl Diksiyon Öğ-
retim Görevlisi olarak görev ya-
pan Çakır, 2017 yılında emekli 
olduğunu kaydederek, “Türk halk 
müziği, nefesler, kahramanlık 
türküleri ve Türk tasavvuf müzi-
ğine büyük ilgi duyup icra ettim. 
1978’den beri Ülkü Ocaklarının 
sanatçısı olarak bilindim. Ülkü 
Ocakları bünyesinde faaliyet gös-
teren Töre Müziği Folklor Eğitim 
Merkezinde uzun yıllar görev al-
dım” diye konuştu.

Türk Müziğine dair tespitlerde 
de bulunan Çakır, “1990’lı yıllara 
kadar Türk müziğinde ciddi bir 
yozlaşma yaşandı. Ama bu ta-

rihten itibaren, bilhassa Bektaşi 
sanatçıların Türk Halk Müziğine 
verdiği önem sayesinde müzi-
ğimiz öze dönmeye başladı. (Bir 
millet her şeyini unutup yıkılsa 
fakat dilini kaybetmese bir gün 
ayağa kalkar) derler ya… Ben bu 
sözde bir değişiklik yapıp, (Bir 
millet dilini bile kaybetse ama 
türküsünü unutmasa yine ayakta 
kalır) diyorum. Müzik şahsiyeti-
mizi, tarihi benliğimizi hatırlatır, 
bizi DNA’larımıza döndürür” dedi. 
Çakır, türkülerin masa başında 
yazılmış eserler olmadığını ve de-
rin anlamlar barındırdığını anlat-
tı.  Sanatçı Ahmet Çakır progra-
mın devamında sazı ve curasıyla 
muhtelif eserler icra ederek güzel 
bir dinleti sundu.

Aydınlar Ocağı gönüllüsü Ad-
nan Arı ve Çakır’ın talebesi Züley-
ha Acar ise konserin devam ettiği 
esnada sahneye getirdikleri 60. 
yıl pastasıyla sanatçıya güzel bir 
sürpriz yaptı. Program sonunda 
Aydınlar Ocağı Başkanı Dr. Mus-
tafa Güçlü ve Başkan Yardımcısı 
Mustafa Sinan Ümit Ahmet Ça-
kır’a kitap ve 60. yıl hatırası tak-
dim etti.
n HABER MERKEZİ
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      Gece Gündüz
Konya                     2°C      10°C

Karaman               2°C 13°C 

Aksaray                 2°C   11°C

Ankara                   0°C    10°C Hicrî: 12 Şaban 1445  -  Rûmî: 22 Şubat

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin 
ilçelerde düzenlediği Şehir Konfe-
ransları kapsamında Eğitim Danış-
manı Gökhan Müftüoğlu, Çumra, 
Ereğli ve Ilgın ilçelerinde üniversi-
te sınavına hazırlanan öğrencilerle 
bir araya geldi. “Sınav Kazandıran 
Taktikler” konulu konferanslar ilçe-
lerdeki gençler tarafından yoğun ilgi 
gördü.

Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Şehir Konferansları kapsamında 
farklı ilçelerde düzenlediği program-
larla üniversite adaylarına eğitim, 
kariyer ve motivasyon konularında 
rehberlik yapıyor.

Daha önce Konya merkezde 
ve Akşehir’de öğrencilerle bir ara-
ya gelen “Gri Koç” mahlaslı Eğitim 
Danışmanı Gökhan Müftüoğlu, İlçe 
Şehir Konferansları kapsamında son 
olarak Çumra, Ereğli ve Ilgın’da öğ-
rencilere yönelik konferanslar ger-

çekleştirdi.
“Sınav Kazandıran Taktikler” 

konulu programlarda Müftüoğlu, 
sınavlara yönelik etkili stratejiler, 
başarıya giden yollar ve motivasyon 
konularında değerli bilgiler aktardı. 
Özellikle üniversite sınavına hazır-
lanan gençlerin yoğun ilgi göster-
diği etkinliklerde, Müftüoğlu'nun 
deneyimleri ve önerileri öğrencilere 
rehberlik etti. Programlar esnasında 
Müftüoğlu; hedef belirleme ve he-
defe odaklanma, sınav stresiyle başa 
çıkma, sınav stratejileri gibi konu-
larda öğrencilere önemli ipuçları da 
verdi. 

Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin, şehrin kültür, sanat ve eğitim 
hayatına katkıda bulunmak amacıy-
la düzenlediği İlçe Şehir Konferans-
larının 2024 yılı programları farklı 
konu ve konuklarla devam edecek.
n HABER MERKEZİ 

Öğrencilere sınav kazandıran taktikler anlatıldı 

Demokrasi ve Atılım (DEVA) 
Partisi Selçuklu Belediye Başkan 
Adayı Mehmet Sumak, seçim çalış-
malarını sürdürüyor. Selçuklu için 
önemli projeleri olduğunu belirten 
Sumak, özellikle aynı zamanda bir 
sanayi ilçesi olan Selçuklu ve Kon-
ya için Sivil Uluslararası Havalimanı 
kazandırılması için çalışacaklarını 
söyledi. Bu sayede şehrin büyük bir 
kazanım elde edeceğine dikkat çe-
ken Sumak; “Bildiğiniz gibi Konya 
Türkiye’nin merkezin de bulunma-
sından dolayı ulaşım imkânları bakı-
mından en önemli şehrimizdir, ama 
ne yazık ki havayolu ulaşımı için 
3.Ana Jet komutanlığına ait askeri 
havalimanını kullanmaktayız. Kon-
ya’mızın bir sivil uluslararasına ha-
vaalanına ihtiyacı vardır çünkü ha-
valimanı demek; Sanayimizin daha 
da gelişmesi demek. İş bağlantıların 
ve Dış ticaret hacmimizin yani ih-
racatımızın artması demek. Lojistik 
merkezi haline gelmesi demek. Tu-

rizm alanlarımızın artması demek. 
Ve birçok alanlarda Konya’mızın ge-
lişiminin önü açılacaktır.”

İŞADAMLARIMIZ 
ZORLANIYOR!

Sumak, Konya’nın önemli bir 
sanayi ve üretim şehri olduğunu 
anımsatarak, şehrin ihracat potansi-
yelinin buna bağlı olarak her geçen 

gün arttığını söyledi. Bu durumun 
iş dünyasının yurt dışı seyahatleri-
ni artırdığını ancak uluslararası bir 
havalimanı olmamasının işadamla-
rını olumsuz etkilediğini dile getiren 
Sumak şunları aktardı; “Bir sanayici 
kardeşiniz olarak Konya’dan Avrupa 
ve ya Asya ülkesine gitmek istiyo-
rum;

Örneğin, sabah erkenden Kon-
ya havalimanı, oradan İstanbul ya 
da aktarmalı olarak başka şehir, 
ondan sonra da gideceğim ülkeye 
gidiyorum. Bu yolculuk benim bir 
günümü alıyor. Ve daha sonra iş 
görüşmelerini yapıp, tekrardan aynı 
şekilde şehrimize dönüyorum. Gel-
Git yaparak 2 gün boş yere zaman 
kaybediyoruz. Sizlerde iyi bilirsiniz 
ki zamanımız kıymetlidir. Zaman 
demek tasarruf demek, zaman de-
mek para demektir.”

FUARLARIMIZIN
 POTANSİYELİ DE ARTAR

Uluslararası Havalimanı proje-

siyle birlikte Konya’da gerçekleş-
tirilen fuar ve etkinliklerin de po-
tansiyellerinin artacağını kaydeden 
Sumak, sözlerine şöyle devam etti; 
“Sizlerin de Bildiği gibi Konya’mız-
da dönem dönem fuarlar ve et-
kinlikler olmaktadır. Bunlardan bir 
tanesi Tarım Fuarı. Avrupa, Asya, 
Afrika ve Amerika kıtasından müş-
terilerimiz kendi ülkeleri hava al-
nından binip bizim güzel şehrimiz 
olan Konya direk uçuş yapsa daha 
iyi olmaz mı? Ben bir sanayici kar-
deşiniz olarak sizlere şu soruyu sor-
mak isterim. 

Konya’nın sivil uluslararasına 
kavuşması için hangi özelliklerin 
olması gerekiyor. Birçok illerde si-
vil havalimanları yapılırken neden 
Konya’ya sivil uluslararası hava-
limanı yapılamamaktadır. Konya 
ilimiz ve Selçuklu ilçemizin kazan-
ması için; Derdiniz Derdim, Derdi-
nize DEVA olmaya geldim.”
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Konya’nın önemli bir sanayi ve üretim şehri olduğuna dikkat çeken DEVA Partisi Selçuklu Belediye Baş-
kan Adayı Mehmet Sumak, Konya’ya Uluslararası Sivil Havalimanı kazandırmak için çalışacaklarını söyledi 

‘Uçuş’ sorununa 
DEVA olacağız!

Mehmet Sumak

‘Müzik bizi kimliğimize döndürür’

Ahmet Çakır

Konya'da doğup büyüyen 62 
yaşındaki Prof. Dr. Erdal Kal-
kan, Çukurova Üniversitesi Tıp 
Fakültesinden mezun olduğu 
1985'te, çocukluk hayali olan 
hukuk eğitimi için üniversite sı-
navına girdi ve Ankara Üniversi-
tesi Hukuk Fakültesini kazandı.

Kayıt yaptırması için gerek-
li olan lise diplomasının aslını 
temin edemediği için hukuk 
fakültesine kayıt yaptıramayan 
Kalkan, 2011'de çıkan öğren-
ci affıyla hayallerine doğru bir 
adım attı. 26 yıl önce mezun 
olduğu üniversiteden lise dip-
lomasını alan Kalkan, Ankara 
Üniversitesi Hukuk Fakültesine 
kaydını yaptırdı.

Hukuk fakültesindeki eği-
timini, beyin cerrahisinde ala-
nında çalışırken sürdüren ve 
2016'da mezun olan Kalkan, 
sağlık için zihinsel hareketin sü-
rekliliğini öneriyor.

Kalkan, hayallerini gerçek-
leştirdiği için mutlu olduğunu 
söyledi.

Hukuk fakültesini kazandığı 
sene yaşadıklarını ise Kalkan, 
şöyle konuştu: "Tıp fakültesi 
mezuniyeti cuma günüydü, hu-
kuk fakültesinin son kayıt tarihi 
de pazartesiydi. Ben koşa koşa 
mezuniyet belgemle evrakımı 
toparladım, kaydımı yaptırmak 
için gittim. Öğrenci işleri kayıt-
ta lise diplomamın aslını istedi. 
Dedim ki 'Lise diplomamın aslı 
yok. Ben üniversite mezunuyum 
zaten. Buyurun bu çıkış belgem'. 
Dedi ki 'Lise diplomasının aslı 
lazım'. Çukurova Üniversitesi'ne 
gittim. Dekan beye zorunlu hiz-
metimi yapacağımı, dışardan 
okuyarak da hukuk fakültesini 
bitirmek istediğimi söyledim. 
Ne yazık ki o zamanki dekanımız 
'Lise diplomanızın aslını aldığı-
nızda mecburi hizmetten kaça-
caksınız. Ben lise diplomanızı 
vermiyorum.' dedi."

Mezun olduğu liseden aldığı 
mezuniyet belgesinin de hukuk 
fakültesi tarafından kabul edil-
mediğini dile getiren Kalkan, 

mecburi hizmetini Ankara'da 
yapmasına rağmen kazandığı 
hukuk fakültesinde okuyamadı-
ğını söyledi.

"BİR GECE YARISI AF ÇIKTIĞI 
HABERİNİ GÖRDÜM"

Mecburi hizmetinden sonra 
hem yurt içi hem de yurt dışın-
da hekimlik ve akademisyenlik-
le beyin cerrahisi uzmanlığın-
dan başlayıp profesörlüğe kadar 
ulaştığını, 39 yıldır aralıksız 
olarak hekimliği sürdürdüğünü 
anlatan Kalkan, şöyle devam 
etti: "Hukuk içimde kalmıştı. 
Doçentken bir gece yarısı uy-
kum kaçtı. 'Türkiye tarihinin en 
büyük öğrenci affı çıktı' diye bir 
haber gördüm. Bu haberi görür 
görmez bende bir yıldız çaktı, 
'Acaba yeniden hukuk fakültesi-
ni okuyabilir miyim artık?' diye."

Afla birlikte kazandığı üni-
versiteye kayıt yaptırdığını, bu 
sırada Konya'da akademisyen-
liğe ve hekimliğe devam ettiği 
için Selçuk Üniversitesi Hukuk 
Fakültesine geçtiğini anlatan 
Kalkan, 2016'da da mezun oldu-
ğunu söyledi.

Kalkan, tıp hukuku üzeri-
ne çalışmalar yaptığını, kitap 
yazdığını, hukuk tahsili gören 
hekimlerle Hukukçu Hekimler 
Enstitüsü Derneğini kurdukları-
nı, hukukçu bakış ile tıpçı bakışı 
birleştirmeyi, iki meslek grubu 
arasında birlikte bir şeyler üret-
meyi amaçladıklarını belirtti.

"HEYBENİZİ ARTIK DAHA ÇOK 
DOLDURMANIZ LAZIM"

Beyin cerrahı olarak insan-
lara eğitimi ve kişisel gelişimin 
sürekliliğini öneren Kalkan, şun-
ları kaydetti: "Dünyada tek alan-
da uzman olmak yeterli değil. 
Heybenizi artık daha çok dol-
durmanız lazım. Sizi geliştirebi-
lecek eğitimleri almanız lazım. 
Kendi alanınızda iyi olacaksınız, 
o alanda gayret edeceksiniz ama 
diğer alanlarda da bilgili olma-
nız, kendinizi geliştirmeniz la-
zım. Aksi takdirde körelmeye 
başlıyorsunuz.”
 n AA

‘Kendinizi geliştirmezseniz 
körelmeye başlıyorsunuz’

Prof. Dr. Erdal Kalkan



İki yıl boyunca hayalini kurdu-
ğum, projelendirdiğim ve müşah-
has hale getirerek yapımcılığını 
yaptığım ŞİİRLER YARIŞIYOR 
programı KONTV ekranlarında 5 
ay süreyle yayınlandı ve iki hafta 
önce sezon finalini yaptı. 

Şiirler Yarışıyor programına 
18 yaşını dolduran herkes kendi 
yazdığı şiiriyle müracaat etti. Konu 
ve şiirin tarzı tamamen serbestti. 
Gelen şiirleri jüri heyetimiz önce 
inceledi. Ön elemeden geçen şii-
rin sahibi KONTV’ye davet edildi. 
Konya dışında olup da geleme-
yenlerle canlı bağlantı kuruldu. 
Her hafta 4 şairimiz TV’den şiirle-
rini seslendirdiler. Stüdyoda bulu-
nan 5 jüri ve halk jürisi puanlarını 
verdiler. 6 jürinin verdiği puanla-
rın ortalaması alındı ve haftanın 
birincisi olan şiir belirlendi. 

4 hafta boyunca seçilen hafta 
birincileri ay birinciliği için yarış-
tı. Belirlenen ve birer çeyrek altın 
kazanan 4 ay birincisi de sezon 
birinciliği için yarışmaya katıldı. 
Böylece Eylül ayında başlayan ya-
rışma 9 Şubat’ta sezon finali yap-
mış oldu. 9 Şubat’ta yapılan sezon 
finaline ay birincisi olan Ahmet 
Şener, Faruk Gökbulut, Ramazan 
Sağdıç ve Özlem Maria Zafer farklı 
şiirleriyle katıldılar. 

Sezon finalinin tarihi 6 Şubat 
büyük depreminin yıldönümüne 
denk geldiği için bendeniz prog-
ramı moderatör jüri üyesi olarak 
depremi konu edindiğim TÜRKİ-
YE’M başlıklı şiirimle açtım.  

Ahmet Şener yarışmaya ka-
tıldığı AĞLADI başlıklı şiirinin ilk 
dört kıtasında şu mısralara yer 
vermişti:

Garib anam, "böyle imiş yaz-
gımız

Bizim " dedi, bir ah çekti ağla-
dı.

"Hasretliğe bulamadık üzgü-
nüz

Çözüm" dedi,bir ah çekti ağladı

"Hayaliniz gözlerimden gitmi-

yor
Yollar uzun yürümekle bitmi-

yor
Kalkıp gelmek isterim ya,tut-

muyor 
Dizim" dedi, bir ah çekti ağladı

"Derdin büyüğünü, analar çe-
ker

Hem dert çeker hem de,gözya-
şı döker

Bayram arefesi yollara bakar
Gözüm" dedi, bir ah çekti ağ-

ladı.

"Dağlanır yüreğim, andıkça 
dünü,

Ana deyip, adım attığın günü,
Çakır gözlüm, ne çok özledim 

seni
Guzum" dedi, bir ah çekti ağ-

ladı.

Faruk Gökbulut, yarışmaya ka-
tıldığı  DÜNYÂYA YÛNUSÇA BİR 
BAKIŞ başlıklı şiirinde şöyle ses-
leniyordu:

Dâim Hakk'ı zikret, eğrin doğ-
rulsun;

Taptuk Dergâhı'na, var Yûnus 
gibi!

Sâyende gönüller aşkla yoğ-
rulsun;

Açıp kollarını, sar Yûnus gibi!

Aşktan öte ne var, söyle daha 
bol?

Aşka ulaştırsın yürüdüğün yol!
Er kemâle, bu uğurda sen de 

ol;
Alev alev yakan, har Yûnus 

gibi!..

Kalbinde aşk olan, huzurla 
uyur;

Edep sofrasına, hicapla buyur!
İlâhî beyânı, sevgiyle duyur;
Muhabbet harcını, kar Yûnus 

gibi!..

Sabırla çalışır, bir küçük arı;
Görünce şükreyle, ayvayı narı;
Eşit tut kefe'nde, yokluğu varı;

Birlerin bin olsun, 
kâr Yûnus gibi!.

Ramazan Sağdıç 
ise yarışmaya PAYİ-
TAHT başlıklı şiiriyle 
katılıyor ve şunları dile 
getiriyordu:

Alfabenin ilk harfi, 
sen diyerek başlıyor,

Heceler eksik kalır, 
senden söz etmiyorsa.

Adın değse cümleye, kalp rit-
mim yavaşlıyor,

Kağıdın ne suçu var, tarifin 
yetmiyorsa?

Kalem yüz görümlüğü,şiirle-
rim mehir mi?

Tenin mahrem kağıda, kelime-
ler mahir mi?

Menzilde aşk görmeyen, der-
vişi agah sanır,

Gönlümü uslandırır, mihrabı-
na buyursam.

Yar kalbine girmeyen, duvarı 
dergah sanır,

Belki sızım dinerdi, eşiğinde 
uyursam.

Zülfüne destan yazsam kafi 
gelmez perçeme,

Lügatlar derman olmaz ,inan 
gönül lehçeme.

Zülayha'nın sureti sensin 
bezm-i eleste,

Bir gün seni görmezsem hal-i 
ahvalim meyus.

Vazgeçmem geçse ömrüm 
Yusuf gibi kafeste,

Derdim suya yazılsa anlata-
maz okyanus.

Su yetişmez hârıma aşkın 
sonu elemdir,

İnan gitmez zoruma desen bile 
kölemdir.

Özlem Maria Zafer’in yarış-
maya katıldığı serbest daldaki 
MERYEM’İN YOLCULUĞU şiiri de 
şöyleydi:

Varlığın; varlığım-
da dirildiği anda, kan-
diller yandı ruhumda 

 Göğüm mavi, ru-
hum mavi, sesim ma-
viydi senle beraber. 

 Hiç bilmediğim 
bir maviydi, seni bana 
sevdiren. 

 Aşkın Tanrı misa-
firiydi kollarıma bıra-
kılan 

 Damarlarıma anneliği eken ilk 
ruhtun ‘Sen’. 

 Seni, seni solukladığım anla-
rın bakiliğinde kaldı cennetim. 

 Oğlumdun, mirasımdın, evlat 
kokanımdın. 

 Yedi yılın sonunda: ‘Oğlun 
öldü! Oğlun öldü!’, diye kurşun-
landı kulaklarım 

Oysa usulca söylenmeliydi, 
sakin ve şefkatlice seçilmeliydi 
tüm cümleler 

 İnanmadım. İnanamadım. 
Sokaklara koştum delice, seni tut-
mak için 

 Azrail’in elinden kurtarmaktı 
gayem! En çaresiz feryadımla tu-
tamadım seni. 

 Seni koruyamadıktan sonra, 
neye yarardı anneliğim...   

 Durdum, dinledim dakikaları, 
zamanın geçen saatlerini 

 Dar ağacında gibi dinledim 
selanı 

 Yıkandın paklandın, geldin 
beyazlar içinde, kanın kıpkırmı-
zıydı. 

 Öptüm seni...öptüm. Gözlerin 
hala masmaviydi, umut gibi tenin 
bembeyazdı. 

 Küçük bir tabuttu kucaklanan, 
omuzlanan 

 ‘Gitme!  Gitme’ diye diye hay-
kırdım gökyüzüne 

 Yalın ayak koştum toprağına, 
ıslak ve soğuktu 

 Heyhat! Ruhuma atılan kürek 
kürek yalnızlıktı, 

 Nasıl kıskandım o toprağı, 

nasıl kıskandım!... Sana sarılışını, 
kucaklayışını... 

 Nasıl kızdım kendime, nasıl 
yoldum anneliğimi, bilemez hiç 
kimse. 

 Kurşunladım, dağladım ken-
dimi... Arasatta asılı kaldı kanat-
larım. 

 Mahkemeler kurdum, kendimi 
yargıladım senelerce, ‘Özlemi’; bir 
ömür boyu mahkum ettim.  

 
Her birinden bir kısmını aldı-

ğım şiirler görüldüğü gibi birbirin-
den güzel, birbirinden harikaydı. 
Hangisini tercih edeceğinde jüri 
oldukça zorlandı ama programın 
formatı gereği bir puan verilmeliy-
di. Jüri heyetinin her biri kendince 
değerlendirme yaparak puanlarını 
verdi ve halktan gelen oylarla or-
talama puan hesaplandı. Sonuçta 
Ramazan Sağdıç’ın PAYİTAHT 
şiiri sezon birincisi oldu. Şair Ra-
mazan Sağdıç’ın yarım altın ka-
zandığı yarışmanın ilk sezonu da 
böylece tamamlanmış oldu. 

Daha önce stüdyoda yapılan 
yarışmaların sezon finali Tantavi 
Kültür Merkezi’nde izleyiciler de 
alınarak yapıldı. Böylece ortaya 
ayrı bir güzellik çıkmış oldu.  Se-
zon finalinde şairliği ile de tanıdı-
ğımız Halil Ürün Başkanımız jüri 
heyetinde yer aldı ve kendi şiirle-
rini de seslendirdi. 

Bu programı yapmamızın tek 
amacı yarışma değil elbette. Ya-
rışma, programı daha cazip hale 
getirmek için düşünüldü. Prog-
ramımızın asıl amacı kültürümü-
zün, Türk Edebiyatımızın önemli 
bir bölümü olan şiiri gündeme 
taşımak, şiiri sevdirmek, şiir yaz-
ma yolunda yeni yürekleri teşvik 
etmek ve şiir dinleyen, şiirin gü-
zelliğini kalplerinde, gönüllerinde 
hisseden bir neslin yetişmesine 
katkı yapmak ve aynı zamanda 
izleyicilerimizin şiirle, güzellikle 
dolu, çok hoş bir vakit geçirmele-
rini sağlamaktır. 

Biz millet olarak şair bir mille-
tiz. Ozanlık, şairlik bizim tarihimiz-
de önemli bir yer tutar. Osmanlı 
sultanlarının büyük bir çoğunluğu 
şairdir hatta bestekârdır. Padişah-
larımız bugün bile zevkle okudu-
ğumuz şahane şiirler yazmışlar. 
Şiir gelişirse edebiyat gelişir, 
kültürümüz gelişir. Bu program-
la kültürümüzün gelişmesine ve 
yayılmasına ne kadar katkı sağ-
layabilmişsek kendimizi o kadar 
bahtiyar hissederiz.  

Yarışmanın ikinci sezonu Ni-
san ayı içinde başlayacak İnşallah. 
Yarışmaya katılmak isteyen şairle-
rimiz şimdiden şiirlerini 0542 814 
86 59 numaralı telefona whatsaap 
yolu ile gönderebilirler. 

Birinci sezonda daimi jüri üye-
liği yapan Prof. Dr. Sinan Gönen, 
Prof. Dr. Hüseyin Muşmal, şair 
– yazar Tayyar Yıldırım başta ol-
mak üzere Doç. Dr. Sena Küçük, 
Selçukya Kültür Sanat Derneği 
Başkanı Fatma Şeref Polat ve mi-
safir jüri üyeliği yapan tüm hoca-
larımıza verdikleri katkı nedeniyle 
şükranlarımı sunuyorum. 

Yarışmamıza katılan tüm şair-
lerimize teşekkür eder başarıları-
nın devamını dilerim. Yarışmaya 
sponsorluk yapan SEVASO firma-
sı yönetim kurulu başkanı Fatih 
Akdemir beye ve diğer yetkilileri-
ne, yarışmayı ekranlarına taşıya-
rak hem ülkemize hem de dün-
yaya ulaşmasını sağlayan KONTV 
yetkilileri Ahmet Özer, Nurettin 
Bay, Yaşar Toy ve diğer emeği 
geçenler ile teknik ekipte görev 
yapan tüm arkadaşlarıma şükran-
larımı sunuyorum. Ayrıca sezon 
finali için Tantavi Kültür Merkezini 
tahsis eden Meram Belediye Baş-
kanı Mustafa Kavuş beye ve diğer 
yetkililere de teşekkürlerimi borç 
bilirim. 

Yeni sezonda buluşmak di-
leğiyle sağlıklı ve mutlu yarınlar 
diliyorum.    

ŞİİRLER YARIŞIYOR SEZON FİNALİ YAPTI

haber@konyayenigun.com
SALİH SEDAT ERSÖZ
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Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca ve Adalet ve Kalkınma 
Partisi (AK Parti) Karatay İlçe Baş-
kanı Mehmet Genç, esnaf ziyareti 
yaptı ve vatandaşlarla bir araya 
geldi. AK Parti İlçe Gençlik Kol-
ları Başkanı Erkam Alemdar, İlçe 
Yönetim Kurulu Üyeleri, gençlik 
kolları yönetim kurulu üyeleri ile 
Karatay Belediyesi Meclis Üyele-
ri’nin de eşlik ettiği program kap-
samında Başkan Hasan Kılca ile 
İlçe Başkanı Mehmet Genç; Mat-
baacılar Sanayi Sitesi ve Şeker-
ciler Sanayi Sitesi’ndeki esnafları 
tek tek ziyaret ettiler.

Söz konusu ziyaretlerde esna-
fa hayırlı işler temennisinde bulu-
nan, bölge esnafının talepleri ve 
mahallelerinin eksikliklerini isti-
şare eden Hasan Kılca ile Mehmet 

Genç; söz konusu taleplerin de-
ğerlendirilip hayata geçmesi için 
de görüş alışverişinde bulundular. 

BELEDİYECİLİK VİZYONUMUZLA 
ÇABA GÖSTERMEYE 
DEVAM EDECEĞİZ

39 gün sonra yapılacak 31 
Mart’ta Yerel Yönetimler Seçim-

leri’nde şehirleri yönetecek yö-
neticilerin belirleneceğini hatır-
latan Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, bu konuda vatan-
daşın en iyi kararı vereceğine 
olan inancının tam olduğunu 
belirtti. 

Başkan Hasan Kılca; “15-20 

yıl önce ülkemizde yalnızca çöp-
lerin düzgün bir şekilde toplana-
bilmesi, yol veya kaldırımların 
yapılması ve yeniden düzenlen-
mesi, vatandaşın belediyelerden 
beklediği en temel hizmetler 
iken, bugün AK Partili belediye-
lerin yönetimindeki şehirlerde 

hayata geçirilen sosyal donatı 
alanları, yeşil alanlar, sosyal ve 
kültürel belediyecilik gibi hiz-
metler bu beklenti ve standart-
ları daha da yükseltti ve bu yeni 
projeler Türkiye’nin her yerinde 
artık olağan bir hale geldi. 

Bizler de bu anlayışla 5 yıldır 

ilçemize ve insanımıza hizmet 
ediyoruz. Kadim ilçe Karatay’ı-
mız için yeni, özgün ve vizyon 
projeler üreterek bunları bir bir 
hayata geçiriyoruz. Bu aynı za-
manda hemşehrilerimizin gele-
cekte bizden bekledikleri ihti-
yaçları ve hizmetleri de öngörme 
ve onlara yönelik yeni çözümler 
üretme vizyonumuzun bir par-
çasıdır. Bizler ilçemizi hep daha 
ileriye taşımaya devam edece-
ğiz. Bizler, son 5 yıldır olduğu 
gibi inşallah 1 Nisan sabahı iti-
bariyle de yine medeniyetimizin 
mirası güzel Karatay’ımız için 
çok çalışmaya ve belediye olarak 
ortaya koyduğumuz belediyeci-
lik vizyonuyla çaba göstermeye 
devam edeceğiz” dedi.
n HABER MERKEZİ 

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, esnaf ziyareti gerçekleştirdi, vatandaşla bir araya geldi. Kılca, 
kadim ilçe Karatay’da özgün ve vizyon projeler ürettiklerini belirterek çalışmaların süreceğini kaydetti

‘Vizyon projeler yapıyoruz’



KOP Bölge Kalkınma İda-
resi Başkanlığı tarafından dün 
düzenlenen "Ulusal Yün ve Na-
noteknoloji Çalıştayı" sona erdi. 
Ulusal Yün ve Nanoteknoloji 
Çalıştayı’nda açıklamalarda bu-
lunan Doğa Bilimci Serdar Kılıç, 
“KOP İdaresinin aklına sağlık, 
güzel bir çalışma olmuş. Açık-
çası kendi üzerimde hep yünle 
gezdiğim için insanları yünün 
üzerinizde her daim olabilmesi, 
neden olması gerektiğini, bina-
ların, evlerin, yaşadığımız yer-
lerin yalıtımlarının dahi yünlü 
olabilmesi, sağlıklı nefes alabi-
lir, sağlıklı hareket edebilir bir 
fiziksel şart oluşturmanın öne-
minden bahsediliyor. Bununla 
ilgili aynı zamanda da ekono-
mik değeri olduğu söyleniyor. 
Hem küçükbaş hayvancılığın 
yaygınlaştırılması hem de kü-
çük ailelere bu işlerin yaygın 
olarak verilmesi tabiatın daha 
çok korunması anlamında bü-
yük katkı sağlayacağını düşü-
nüyorum” dedi.

Doğa Bilimci Kılıç, “Kon-
ya en geniş yüz ölçüme sahip 
şehri. İnsanlar Konya'yı sade-
ce Bozkır olarak bilir. Dağları 
da var, gölleri de var, vadileri 
de var, yakınında Tuz Gölü de 
var. 8 tane ili birleştirmiş ge-
rekli Çevre Şehircilik Bakanlığı 
Tarım ve Orman Bakanlığı ilgili 
üniversitelerin tıp ve veteriner 
hekim fakültelerinin bir araya 
gelip bir orkestrasyon şeklinde 
bağlantılı çalışması muhteşem 
bir şey. Bunu gördüm, İnşal-
lah hem sadece insan değil, 
tabiatın üzerinde yaşayan ve 
toprağın içinde yaşayan bütün 
canlılar için faydalı olabilmesi 
dileklerimle” şeklinde konuştu.

“YÜN HER ALANDAN 
KULLANILABİLEN KIYMETLİ BİR 

ÜRÜN”
Yereldeki ürünlerin daha 

katma değerli hale getirilmesi 
projelerinin en önemli unsurla-
rından biri olduğunu söyleyen 
KOP Bölge Kalkınma İdaresi 
Başkanı Dr. Murat Karakoyun-
lu, “KOP Bölge Kalkınma İdare-
si olarak kalkınmanın yereldeki 
unsurlarına yönelik projelere 
geliştirmeye devam ediyoruz. 
Bu kapsamda yereldeki ürün-
lerin daha katma değerli hale 
getirilmesi projelerimizin, ça-
lışmalarımızın en önemli un-
surlarından biri. İlimizde ciddi 
anlamda küçükbaş hayvancılık 
potansiyeli var. Aynı zamanda 
ülkemizde bu alanda ciddi an-
lamda katma değer üretebile-
cek yapağı eldesine sahip. Ne 
var ki bu eldeyi doğru ve ve-
rimli kullanmak noktasında bir 
takım sıkıntılar yaşıyoruz. Biz 
bu durumları tespit etmek üze-
re yün ve nanoteknoloji adı al-
tından bir çalıştay düzenledik. 
Söz konusu çalıştay da 4 farklı 

çalışma konusu üzerinden yünü 
yapağı değerlendirmeye çalı-
şacağız. Bu çalışma konuların-
dan birisi yünün nanoteknolo-
jik olarak kullanılma unsurları. 
Savunmadan sağlığa, medikal 
araçlardan pek çok yalıtım mal-
zemesine kadar yün her alan-
dan kullanılabilen kıymetli bir 
ürün. Fakat ülkemizde ne ya-
zık ki bu ürünün katma değerli 
hale getirecek unsurlar ile ilgili 
gereken altyapı oluşturulama-
mış durumda. Bölge Kalkınma 
İdaresi olarak biz bu konuyu 
esas alarak bu nokta da bir far-
kındalık oluşturalım. Gelecekte 
hem Sanayi ve Teknoloji Bakan-
lığı olarak hem Bölge Kalkınma 
İdaresi olarak bu alanda yapı-
labilecek olan çalışmaların alt-
yapılarını oluşturarak gelecekte 
bu yönle ilgili bir projeksiyon 
geliştirerek yatırımlarımızı bu 
alana sevk edelim istiyoruz” 
şeklinde konuştu.

“AMACIMIZ KALKINMAYI TABANA 
YAYMAK VE YERELDEKİ 
SORUNLARI GİDERMEK”

Kırsalın önemli unsurların-

dan biri hayvancılık olduğunu 
hatırlatan bulunan KOP Bölge 
Kalkınma İdaresi Başkanı Dr. 
Murat Karakoyunlu, “Hayvancı-
lıkta katma değerli üretim hay-
vancılıktan elde edilecek gelirin 
daha değerli hale gelmesi için 
önemli. Biz burada sadece kü-
çükbaş hayvancılıktan et elde 
edilesin, etten gelir elde edilsin 
veya kısmı olarak sütten gelir 
elde edilsin istemiyoruz. Yapağı 
bizim, hem doğal hem sağlıklı 
hem de verimli bir ürün olma-
sı pek çok sektörde ve alanda 
kullanabilir olması açısından 
değerlendirdiğimizde kıymetli 
bir ürün. Bizim çalıştayımızdan 
amacımız o kıymetli ürünün el-
desini daha fazla değerlendir-
mek, katma değerli hale geti-
rebilmek ve yünden ana üreteci 
olan küçükbaş hayvancılık ile 
ilgilenen köylerdeki çobanları-
mızın da kıymet elde edilme-
sini sağlayabilmek. Amacımız 
kalkınmayı tabana yaymak ve 
bölgedeki yereldeki sorunları 
gidermek. Bu anlamda sanayi 
ve üretimi bir araya getirmek 
konu yün olunca bizim açımız-
dan çok daha basit çok daha 
kolay çok daha kıymetli oldu. 
Çünkü yün yapağı çok kıymetli 
bir ürün her alanda her sektör-
de kullanılabilecek bir ürün. Bi-
zim için bu anlamda o üründe-
ki kıymeti fark ettirebilmek ve 
endüstriyel anlamda değerlen-
dirilebilir hale getirmek bu ça-
lıştayın amacı da sonraki çıktısı 
da bu olacak diye düşünüyoruz. 
Bölgemiz için, üreticilerimiz 
için hem sanayimiz için hem de 
ülkemiz için hayırlı uğurlu ol-
masını diliyoruz” diye konuştu.
n İHA

Serdar Kılıç
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Türkiye, yerel yöneticileri-
ni seçmek için 31 Mart 2024 
Pazar günü yapılacak mahalli 
idareler seçimi için sandık ba-
şına gitmeye hazırlanıyor. Bu 
kapsamda Sille Ak Mahallesi 
Muhtar Adayı Muammer Bu-
lan, mahalle sakinlerine hizmet 
etmek adına muhtarlığa aday 
olduğunu söyledi.  ‘Mahalle-
mize hizmet etmek için biz de 
varız.’ Sloganını kullanan Bu-
lan adaylık sürecini şu şekilde 
anlattı; “Her mahalle de oldu-
ğu gibi bizim mahallemizin de 

eksikleri mevcut. Bu eksikleri 
giderebilmek adına 31 Mart 
Pazar günü yapılacak Mahalli 
İdareler Seçimlerinde Sille AK 
Mahalle Muhtarı olarak muhtar 
adaylığımı kamuoyu ile buluş-
tuk. 7’den 70’e mahalle sakin-
lerimiz ile buluşarak onlara gö-
reve gelmemiz halinde hayata 
geçireceğimiz çalışmalarının 
yanı sıra onların mahallemizde 
bizlerden talep ettikleri çalış-
maları ve projeleri dinliyoruz. 
Mahalle sakinlerimiz bizlere 
desteği bizlere bu yola çıkma-

mızın önemini bir kez daha or-
taya koydu.  Göreve gelmemiz 

halinde mahallimizin önceliği 
hizmetleri kazandırmak adına 

girişimlerde bulunacağız. Sille 
AK Mahallesini mahalle sakin-
lerimiz ile birlikte yöneteceğiz. 
Amacımız ve gayemiz mahal-
lemize en iyi hizmeti yapmak. 
Sille AK Mahallemize gelmeyen 
hizmetleri getirmek için mahal-
le sakinlerinin oylarına talibim. 
Yeni bir başlangıç yaparak ma-
hallemizi hep birlikte geleceğe 
taşıyacağız.” İfadelerini kullan-
dı.

MUAMMER BULAN 
KİMDİR?

Konya’nın Kulu Kozanlı kö-

yünde 1975 yılında doğdu. Evli 
ve 3 çocuk babasıdır. 47 yıldır 
Selçuklu ilçesinde yaşamakta-
dır. 

Şuanda Muhtar Adayı oldu-
ğu Sille AK Mahallesinde ika-
met etmektedir.  Konya Esnaf 
ve Sanatkârlar Odaları Birliği  
(KONESOB) Danışma Kurulu 
Üyesi, Konya Minibüsçüler ve 
Umum Servis Araçları Esnaf 
Odası Yönetim Kurulu Üyeliği 
ile minibüs ve okul servisi işlet-
meciliği yapmaktır. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

‘Sille Ak Mahalle'yi ileriye taşımak için aday oldum’

Yünün nanoteknolojik olarak kullanılma özelliğinin altını çizen Doğa Bilimci Serdar Kılıç, 
“Küçükbaş hayvancılığın yaygınlaştırılması tabiatın daha çok korunmasına katkı sağlar” dedi

Yün kullanımıyla 
tabiat da korunur

Memur emeklisi 
ve Emekli sendika-
sı yöneticisi olarak, 
Sosyal güvencesi ne 
olursa olsun, Emek-
li sandığı, SSK. Ve 
BAĞ-KUR emeklileri 
ile ilgili makaleler 
yazmaktayım. Önce-
ki yazılarımla birlikte 
okunmasını tavsiye 
ederek yazmaya de-
vam ediyorum.

*Hani “İstanbul’a ihanet et-
tik!” lafı vardı ya; o söylemin de-
vamı olarak en basit ihtiyaç olan 
ekmeğe bile muhtaç hale getiri-
len SSK. Ve BAĞ-KUR emekliler 
ile diğer sabit ücretli çalışan 
emekçilere yönelik ihanetin dü-
şünülmesi lazım.

*Meclise gelmesi beklenen 
ve 1999 ile 2008 yılları arasında 
SSK. LI çalışanları kapsaması 
planlanan kademeli emeklilik 
için  EMADDER (Emeklilikte Ada-
let Derneği) Anayasal eşitliğin 
sağlanması amacıyla  “kademeli 
emeklilik de adalet” sloganı ile 
18 Şubat’ta Ankara Anıtpark'ta 
miting düzenledi, emeklilerin 
birçok sorunları gündeme geti-
rildiği gibi kademeli emekliliğin 
biran evvel çıkması hususunda 
da kamuoyu oluşturmuştur.

*Emeklilerimiz duyarlı ol-
malılar, ferdi olarak maddi ve 
manevi haklarını elde edebil-
meleri için takatlarının/ güçle-
rinin sonuna kadar Emeklilerle 
ilgili Derneklere, sendikalara 
üye olabilmeliler, yönetiminde 
yer almalılar. Nüfus itici güçtür, 
kendilerini temsil edecek olan 
bu teşkilatlara, üyelik desteği 
vermelidirler.

*Emeklilerin üyelik desteği 
ile Söz konusu teşkilatlar/örgüt-
ler daha yeterli,  güçlü ve vasıflı 
kamuoyu oluşturabilecekler, 
mücadele edebilecekler, Devlet 
yönetimi nezdinde temsil kabili-
yetleri artacaktır.

Anayasa ve hukukun gereği 
toplu sözleşme yapabilme imkâ-
nı almakla, Emeklilerin tamamı 
Siyasi, hukuki, sosyal, kültürel 
ve Ekonomik olarak haklara ka-
vuşmuş olacaklardır.

 KADEMELİ EMEKLİLİK NE-
DİR, KİMLER YARARLANABİL-
MEKTE!

*Kademeli emeklilik, sigor-
talı çalışanların belirli bir yaşa ve 
prim gün sayısına ulaştıklarında 
kısmi olarak emekli olmalarını 
sağlayan sistemdir. Kademeli 

emeklilik şartları, si-
gortalılık türüne ve 
başlangıç tarihine 
göre değişiyor.

*Kademeli emek-
lilik düzenlemesi, 
TBMM. Den geçmesi 
halinde emekli ola-
cakların yaş durum-
larına göre aşağıdaki 
şekilde olacağı bek-
lenmektedir.

*9 Eylül 1999 sonrası ça-
lışanlarda;6250 prim günü ve 
Kadınlar 43-Erkekler 45 yaşında 
emekli olabilecekler.

*2000 sonrasında çalışan-
larda; prim günü 6325 olup 
1.maddede olduğu gibi aynı yaş-
larda emekli olabilecekler.

*2001 sonrasında çalışan-
larda; prim günü 6400 olup 
1.maddede olduğu gibi aynı yaş-
larda emekli olabilecekler. 
   EMEKLİLERİ MUTSUZ EDEN 
NE?

*Emeklilerin mutsuzluğunun 
sebebi; İktidar/Hükümet,2008 
yılında yürürlükten kaldırdığı 
5754 sayılı kanunla Emeklilerin 
maaşları her geçen yıl erimeye, 
asgari ücretin 1,6 katından dü-
şük değildi.2008 den sonra as-
gari ücretin altına düşmeye baş-
ladı, eğer kanun değişmeseydi, 
Ocak 2024 itibariyle emekli ma-
aşı 27 bin TL. Olacaktı. 

EMEKLİ İKRAMİYESİ.
*Emeklilerin yeni bayram 

ikramiyesi açıklandı. C.B. Re-
cep Tayyip Erdoğan, emeklilerin 
bayram ikramiyesinin yüzde 50 
artışla 3 bin lira olacağını açık-
larken emekliler yine beklediğini 
bulamayarak hüsrana uğradı.

*Emekli sitem etmesin de 
kim etsin! 2018'de 2000 TL. İk-
ramiye ile kurban alıyordu, şim-
di 5 kilo et alamıyor. 

*Bir Gün Gazetesi yazarı 
ekonomist Prof. Dr. Aziz Çelik 
hocaya göre emekli ikramiye-
sinde artış değil % 72 azalış var. 
Nasıl mı?

*Aziz hocanın cevabı “Emek-
li bayram ikramiyesi 2018'de 
asgari ücretin yüzde 62,4'ü 
iken 2024'te (zamlı 3 bin lira-
lık haliyle) asgari ücretin yüzde 
17,6'sına gerileyecek" bilgisini 
paylaştı. “Bayram ikramiyesinin 
2018'deki seviyesini koruması 
için 10 bin 609 TL olması gere-
kirdi! Emeklinin toplam iki bay-
ram ikramiyesi kaybı 15 bin 

Liradan fazla! Hakikat bu-
dur.” Evet, hocam, gerisi laf-ı 
güzaf. 

KADEMELİ EMEKLİLİK VE İKRAMİYE MESELESİ

haber@konyayenigun.com
TURAN AYDIN 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Tüketici Güven Endeksi, 
Şubat 2024 verilerini yayımladı. 
Buna göre; Tüketici güven endeksi 
79,3 oldu. Türkiye İstatistik Kuru-
mu ve Türkiye Cumhuriyet Mer-

kez Bankası işbirliği ile yürütülen 
tüketici eğilim anketi sonuçların-
dan hesaplanan tüketici güven en-
deksi, Ocak ayında 80,4 iken Şubat 
ayında yüzde 1,3 oranında azalarak 
79,3 oldu. n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Tüketici güven endeksi 
Şubat ayında 79,3 oldu



Konya'da bir kişinin hayatını 
kaybettiği, 3 kişinin yaralandı-
ğı silahlı kavgayla ilgili 5'i tu-
tuklu 15 sanığın yargılanması-
na devam edildi. 3. Ağır Ceza 
Mahkemesi'ndeki duruşmaya, 
tutuklu sanıklar Yusuf B, Hakan 
Y, Kamil B, Serkan E, Mümtaz 
A. ve tutuksuz sanıklar ile taraf 
avukatları katıldı. Duruşmada 
olay anına ilişkin güvenlik ka-
merası görüntüleri izlendi, bi-
lirkişi raporu okundu. Maktul 
Nazım Mutlusoy'un aile avukatı 
Asiye Tuğçe Çakır, sanıkların 
en ağır şekilde cezalandırılma-
sını talep etti.

Tutuklu sanıklardan Yusuf 
B'nin avukatı Cengiz Erkoyun-
cu, görüntülerin ve bilirkişi ra-

porunun yaptıkları savunmala-
rı doğruladığını, müvekkilinin 

maktule karşı eyleminin meşru 
müdafaa kapsamında değerlen-
dirilmesi gerektiğini kaydetti. 
Mahkeme heyeti, tutuklu sa-
nıkların tutukluluk hallerinin 
devamına karar vererek, dos-
yadaki eksikliklerin tamamlan-
ması için duruşmayı erteledi. 
Selçuklu ilçesinde 19 Şubat 
2022'de bir otelde bulunan eğ-
lence mekanına silahla girmek 
istediği öne sürülen Mustafa A, 
Mümtaz A, Serkan E. ve Nazım 
Mutlusoy ile güvenlik görevli-
leri arasında tartışma çıkmış, 
silahla vurulan Mutlusoy ha-
yatını kaybetmiş, 3 müşteri de 
yaralanmıştı. n AA

İçişleri Bakanı Ali Yerlika-
ya, FETÖ’ye yönelik 14 ilde 
gerçekleştirilen eş zamanlı 
‘Kıskaç-7’ operasyonlarında 
67 şüphelinin gözaltına alın-
dığını açıkladı.

Bakan Yerlikaya, sosyal 
medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, “14 ilde FETÖ’ye 
yönelik eş zamanlı olarak 
gerçekleştirilen “KISKAÇ-7” 
operasyonlarında 67 şüpheli 
yakalandı. FETÖ’cülerin hiçbi-
rine göz açtırmayacağız. Aziz 
milletimizin duası ve destek-
leriyle terör örgütleri ve onla-
rın iş birlikçilerinin nefeslerini 
keseceğiz” ifadelerini kullan-
dı.

Operasyonun, Emniyet Ge-
nel Müdürlüğü İstihbarat Baş-
kanlığı ve Terörle Mücadele 
Daire Başkanlığı koordinesin-
de; İl Emniyet Müdürlüklerin-
ce Antalya, Manisa, Ankara, 
Aydın, Konya, Artvin, İstan-
bul, Bilecik, Edirne, Uşak, Is-
parta, Şanlıurfa, Kırşehir ve 

Elazığ’da gerçekleştirildiğini 
kaydeden Yerlikaya, “Şüphe-
lilerin örgütün güncel yapı-
lanması, sözde askeri mah-
rem yapılanması ve emniyet 
mahrem yapılanması içeri-
sinde faaliyette bulundukları, 
münferit sınav soruşturmaları 
kapsamında, sınav öncesin-
de soruların kendilerine ve-
rildiğine dair haklarında be-
yan bulunan ve mülakatlarda 
avantajlı olarak kodlandıkları, 
dijital materyallerle ifade ve 
teşhislerde adı geçen, FETÖ 
soruşturmaları kapsamında 
haklarında kesinleşmiş hapis 
cezası ve aranma kaydı bulun-
duğu tespit edildi” bilgisini 
paylaştı. Öte yandan Yerlika-
ya, operasyonlar sonucu çok 
sayıda para ve dijital materyal 
ile örgütsel dokümana el ko-
nulduğunu belirtirken, 1 Ha-
ziran 2023’ten bugüne kadar 
4 bin 22 operasyon düzenlen-
diğini ve 6 bin 45 şüphelinin 
yakalandığını kaydetti. n İHA

FETÖ’ye Kıskaç-7 
ile darbe vuruldu
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Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 

Hususi İlan Reklam Fiyatları 
Logo Üstü  : 1.250 TL + KDV
Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz : 750 TL + KDV
Yarım Sayfa Siyah Beyaz       : 1.000 TL + KDV
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Zehir tacirleri polisten kaçamadı Minibüse çarptı, hayatını kaybetti
Konya Emniyet Müdürlü-

ğüne bağlı polis ekipleri zehir 
tacirleri ve sokak satıcılarına 
yönelik yürüttüğü çalışma-
larla kıskacı daraltmaya de-
vam ediyor. Kent merkezinde 
yapılan operasyonlarda yük-
lü miktarda uyuşturucu ele 
geçirildi, 14 şüpheli gözaltı-
na alındı. Narkotik Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü 
ekipleri Selçuklu ilçesinde 
şüphelendiği bir aracı durdur-
du. Araçta yapılan aramada 
9 parça halinde 10 kilo 350 
gram skunk maddesi ele ge-
çirildi. Araç içerisindeki M.Y. 
isimli şüpheli gözaltına alın-
dı. Narkotik ve Asayiş ekip-
lerinin Selçuklu, Karatay ve 
Meram ilçelerinde müşterek 
yürüttüğü diğer operasyonlar-
da 473 adet uyuşturucu hap, 

102 gram metamfetamin, 125 
gram bonzai olarak bilinen 
sentetik kannabinoid maddesi 
ve bir miktar suç unsuru para 
ele geçirildi. Gerçekleştirilen 
operasyonlarda toplam 14 

şüpheli gözaltına alındı. Hak-
larında adli işlem başlatılarak 
adliyeye sevk edilen şüpheli-
lerin 7’si tutuklanarak cezae-
vine gönderildi.
n HABER MERKEZİ

Kırmızı ışıkta bekleyen 
servis minibüsüne otomobi-
lin arkadan çarpması sonucu 
meydana gelen trafik kaza-
sında otomobil sürücüsü ha-
yatını kaybetti, minibüsteki 
2 kişi yaralandı. Kaza, saat 
16.00 sıralarında Selçuklu İl-
çesi Bosna Hersek Mahallesi 
Büyük Hizmet Caddesi üze-
rinde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Osmanlı Caddesi 
istikametinden Sümeyye Cad-
desi istikametine seyir halinde 
olan Sefer Adıgözel (47) idare-
sindeki 42 PJ 766 Tofaş marka 
otomobil, Sümeyye Caddesi'n-
de ışıklı kavşakta kırmızı ışıkta 
bekleyen İ.E. idaresindeki 42 C 
0226 plakalı minibüse arkadan 
çarptı. Çarpmanın etkisiyle 
otomobil hurdaya döndü. Va-
tandaşların ihbarı üzerine olay 

yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Sağlık ekiplerinin 
ilk müdahalesinin ardından 
ambulansa alınan otomobil sü-
rücüsü Sefer Adıgözel, kurta-
rılamayarak hayatını kaybetti. 

Minibüste bulunan ve hafif ya-
ralanan H.K. ve S.E. de ambu-
lansla Selçuk Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Hastanesine kaldırı-
larak tedavi altına alındı. 
n İHA

Sanayi ve Teknoloji Bakan-
lığı’nın 2024 yılı performans 
programından derlenen bilgi-
lere göre, bölgesel gelişme ça-
lışmalarına yeni ve bütüncül 
bir perspektif kazandırılacak, 
ulusal ve yerel düzeyde bölge-
sel kalkınma uygulamalarının 
etkinliği artırılacak. Bu amaç-
la 2024-2028 dönemi merke-
zi düzeyde Bölgesel Gelişme 
Ulusal Stratejisi, yerel düzeyde 
ise bölge planları uygulanacak. 
Bakanlık bütçesinden ve yerel 
paydaşlar tarafından kalkınma 
ajanslarına aktarılan kaynakla-
rın ajanslar tarafından kullanıl-
ması suretiyle yürütülen mali 
ve yenilikçi destek programla-
rı, güdümlü projeler ve bölge 
planlarında belirlenen öncelik-
ler hayata geçirilecek.

 Bu kapsamda yürütülecek 
7 programla şehirlerin üretme-
si, cazibe merkezlerinin oluş-
turulması, bölgesel kalkınma 
amaçlı fonların güçlendirilmesi 
ve sosyal gelişmenin hızlan-
dırılmasına ağırlık verilecek. 
Burada en büyük pay kalkın-
ma ajanslarına ayrılırken, sos-
yal içerikli projeler ve cazibe 
merkezlerine destekler geçen 
yıla kıyasla katlandı. "Bölgesel 
Kalkınmanın Koordinasyonu ve 
Desteklenmesi Alt Programı" 
hedeflerine ulaşılması amacıyla 
bütçeden 2024 için toplamda 2 
milyar 980 milyon liralık yatı-
rım yapılacak. 2025'te bu mik-
tar 3 milyar 654 milyon liraya 
ve 2026'da 4 milyar 135 milyon 
liraya ulaşacak.

KALKINMA AJANSLARINA 84 BİN 
625 PROJE BAŞVURDU

Kalkınma ajanslarına bu za-
mana kadar 84 bin 625 proje baş-
vurusunda bulunulurken 25 bin 
789 projeyle destek sözleşmesi 
imzalandı. Bunlara ajanslar 75,5 
milyar lira mali destek sağladı, 
yararlanıcıların eş finansmanı 
dahil toplam 126,6 milyar liralık 
kaynak verildi. Merkezi bütçeden 
kalkınma ajanslarına 2023 sonu-
na kadar 6,65 milyar lira kaynak 
aktarıldı. 2024 için tahsis edilen 
merkezi bütçe payı ise 1,8 milyar 
lira oldu. Böylece bütçeden ayrı-
lan pay geçen yıla göre 2 kat arttı. 
Buraya 2025'te 2,2 milyar lira ve 
2026'da 2,5 milyar lira ayrılacak. 
İl özel İdareleri, belediyeler ile 
sanayi ve ticaret odaları ise yerel 
katkı payı olarak 2023 sonu itiba-
rıyla kalkınma ajanslarına yakla-
şık 5,1 milyar lira kaynak aktardı.

ÜRETEN ŞEHİRLERE 
55 MİLYON LİRA DESTEK

Cazibe Merkezleri Destek-

leme Programı kapsamında 
2010'dan itibaren 107 proje 
tamamlanırken 4 projenin uy-
gulama süreci devam ediyor. 
Bu kapsamda projelere 2024 
için 450 milyon lira, 2025 için 
553,5 milyon lira ve 2026 için 
620 milyon lira ayrıldı. Sosyal 
Gelişmeyi Destekleme Progra-
mı çerçevesinde ise 2019-2023 
döneminde 686 projenin des-
teklenmesi uygun bulundu. Pro-
jelere 2024'te 513 milyon lira, 
2025'te 631,5 milyon lira ve 
2026'da 716 milyon lira harca-
nacak. Üreten Şehirler Progra-
mı ile sanayinin ülke genelinde 
dengeli gelişiminin sağlanması 
ve metropoller dışındaki önemli 
sanayi, hizmet ve turizm mer-
kezi niteliğindeki Adana, Antal-
ya, Balıkesir, Denizli, Eskişehir, 
Gaziantep, Kahramanmaraş, 
Kayseri, Konya, Manisa, Mersin, 
Sakarya ve Tekirdağ'ın uluslara-
rası alanda rekabetçi bir üretim 
yapısına kavuşması amaçlandı. 

Bunun için işletmelerin küresel 
üretim sistemlerine entegrasyo-
nunun güçlendirilmesi, şehirle-
rin uluslararası erişilebilirliğinin 
ve kentsel yaşam kalitesinin 
yükseltilmesi, sanayi, teknoloji 
ve yenilik altyapıları ile beşeri 
sermaye ve kurumsal kapasite-
lerinin geliştirilmesi hedeflendi. 
Program kapsamında projelere 
bu yıl 55 milyon lira, gelecek yıl 
67,7 milyon lira ve 2026'da 75,8 
milyon liraya destek verilecek.

KALKINMA İDARELERİNİN 
KAPASİTELERİ ARTIRILACAK
Kurumsal Dönüşüm ve Sür-

dürülebilirlik Programı kapsa-
mında 2021'den bu yana 10 
projeye 134,8 milyon lira destek 
verildi. Bölgesel Kalkınma Fonu 
ile ülke cari açığının azaltılma-
sı için katma değeri yüksek mal 
ve hizmetleri üreten işletme-
lerden finansman ihtiyacı olan 
ve büyüme potansiyeli taşıyan 
girişimlerin rekabet güçlerinin 
artırılması amaçlandı. Bugüne 
kadar 250'nin üzerinde şirketle 
görüşüldü ve 1 şirkete yatırım 
yapıldı. Bölge Kalkınma İda-
releri Yatırım İzleme Sistemi 
Kurulumu Projesi çalışmaları 
kapsamda sistemin yazılım sü-
recinde nihai aşamaya gelindi. 
Son olarak bölge kalkınma ida-
relerinin kurumsal kapasitele-
rinin artırılmasına dönük çalış-
malar da 2024'te yürütülecek. 
Bu kapsamda ana odak izleme 
süreçlerindeki yetkinliğin artı-
rılması ve ortak izleme altyapı-
sının geliştirilmesi olacak. 
n AA

Bölgesel kalkınma projeleri kapsamında üreten şehirlerin oluşturulması, insanların sosyal ya-
şamının geliştirilmesi amacıyla Konya’nın da aralarında olduğu çok sayıda proje desteklenecek

Projelere destek

Cinayet davasında sanıklar dinlendi 
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MUZAFFER TULUKCUAKÖREN TARİHİ-120

Akören Tarihi’ni kaleme alan Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, Akviran Kültürspor’a da ışık tutuyor. 
Tulukcu, Akviran Kültürspor’un geçirdiği unutulmaz sezonları ve yaptığı kaynaşma gecelerini anlatıyor 

1980’lerde Akviran Kültürspor 

Karayolcu Atila Karaçelebi yönetici olarak memleket takımına 
hizmette bulunmuştu.

18 Ocak 1986 Akviran Kültürspor Genç Takımı. Ayaktakiler: Yönetici Durali Tangur, Cengiz, İshak, Necati, Mahmut, Servet, Başkan İbrahim Karaca, A 
Takım Kalecisi Yücel Bağcı, Antrenör Alpaslan Göktaş. Oturanlar: Kaleci Ercan, Ahmet, Nuri, Mevlit, Hıfzı, Kaptan Abdullah.

1990-91 Sezonu: Ayaktakiler: Başkan Cemal Harmankaya, Kulüp Müdürü Halis Harmankaya Kaptan Adanalı Kasım Kumuna, Mustafa Düzkaya, Muam-
mer Bingöl, Mehmet Kol, Kaleci Numan, Malzemesi Ömerali, Antrenör Hüseyin Akın Oturanlar: Mahmut, Metin, Yahya. 

Akviran Kültürspor 4 yıl-
lık emek sonrası 1987-1988 
sezonunda tarihinde ilk defa 
1. Amatör Küme'de grup şam-
piyonu olduktan sonra Niğ-
de'de Konya'yı temsil etmişti. 
Bir süre sonra dönemin Akö-
ren Belediye Başkanı A. İhsan 
Doğru koordinesiyle camianın 
katılımı ile Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü yemekhanesinde bir 
program düzenlendi bu toplan-
tıda Başkan söz aldı. Akviran 
Kültürspor'u Akörenliler yö-
netmesi gerekir türünde talih-
siz bir ifadede bulundu. Ortada 
buz gibi bir hava oluştu. Takım 
başarısız olsa belki ama aksi-
ne takım başarılı ve şampiyon 
olmuştu. Bu başarıyı elde eden 
Kulüp Başkanı Hatunsaraylı İb-
rahim Karaca ve yönetim ora-
daydı. Çok geçmeden yönetim 
istifa etti. Olağanüstü kongrey-
le 4 Mayıs 1988-26 Mayıs 1990 
tarihleri arasında görev yapan 
yönetim şu isimlerden oluştu: 
Başkan Cemal Harmankaya, 2. 
Başkan İsmail Hakkı Karamut, 
Genel Kaptan Atilla Karaçelebi, 
diğer yöneticileri ise H. Hüse-
yin Öğmen, Mustafa Gültekin, 
Hamit Altas ve İbrahim Kara-
koca Bir önceki sezon takımda 
forma giyen Endüstri Meslek 
Lisesi Beden Eğitimi Öğretmeni 
Yakup Afyon antrenör olarak ta-
kımın başına getirildi. Takımın 
en iyilerinden Necdet, Muttalip, 
Şefik, Halil ve Ayhan takımdan 
ayrılmıştı. Ahmet Loras, Hasan 
Topbaş, Feti, Mehmet ve Sefer'i 
Yakup Hoca takıma adapte etti. 
Önceki yılki gibi başarılı bir se-
zon geçirilmese de, sıkıntısız bir 
sezon oldu. Cemal Harmanka-
ya başkanlığındaki Kültürspor 
bir sezon sonra (1990-1991) 
antrenör olarak Hüseyin Akın'ı 
getirdi. Hüseyin Akın Akviran 
Kültürspor'da futbol oynamış, 
antrenörlük yapmış, kulübü iyi 
tanıyan bir kişi olduğu için ba-
şarılı bir sezon geçirildi. Takı-
ma yeni adapte edilen Mustafa 
Düzkaya, Kasım Kumuna Nev-
zat Topbaş'ın yanı sıra Akörenli 
Mehmet Kol, Abdullah Özdil ve 
Çatörenli Yahya Yıldırım tak-

viyesiyle Kültürspor grubunda 
ligi ikinci olarak tamamladı. Bu 
sezon sonu 3. lige çıkan Selçuk 
Üniversitespor'u yalnızca Kül-
türspor Yahya (2) ve Kaptan 
Kasım'ın golleri ile 3-2 yen-
mişti. Bu sezon Şeker Fabrika 
emeklisi eski atlet Halis Özkan 
Kulüp Müdürü olması kulübe 
artı getirmişti.

KÜLTÜRSPOR'UN UNUTULMAZ 
GECELERİ

1980'li yıllarda Akviran Kül-
türspor çim ve toprak sahalar da 
kendini tüm Konya'ya kabul et-
tirme paralelinde, özellikle Ala-
addin Tepesi'ndeki Torans Salo-
nu'nda yaptığı Şampiyonluk ve 
Kaynaşma Geceleri yıllar geçse 
de unutulmadığı bir gerçek. 
Özellikle Kulüp Başkanı Sedat 
Ertaş'ın koordinesinde yönetim 
kurulunun bu konudaki çabası 
takdire şayandı. 1980'li yıllar-
da Akören'in bürokrasi ve siya-
sette güçlü isimler yetiştirmesi 
Kültürspor camiası içinde için 
büyük bir artı olmuştu. İki sefer 
yapılan bu toplantının proto-
kol masasında dönemin Konya 
Valisi Kemal Katıtaş, Belediye 
Başkanı Ahmet Öksüz, Millet-
vekilleri Saffet Sert, Mustafa 

Dinek, Abdurrahman Bozkır, 
Kadir Demir'in yanı sıra Ama-
tör Spor Kulüpleri Başkanı Faik 
Özköksal, Vakıflar Bölge Mü-
dürü Halil Gençtürk, Akören 
Belediye Başkanı A.İhsan Doğ-
ru, Konya Belediye Başkan Yar-
dımcısı Şevket Altınsarı başta 
olmak üzere birçok spor sever o 
geceleri şenlendirmişti. O yılla-
rın diğer unutulmayanı da Sedat 
Ertaş'ın Başkanlığı döneminde 
Mustafa Soydemir, Turan Bilge, 
Öğretmen Ahmet Kınaç, Rıdvan 
Dursun, Mustafa Güçlü, Mus-
tafa Sorkun ve Yalçın Çetinka-
ya'nın maddi destekleri hiçbir 
zaman unutulmadı. Mehmet 
Cartlak Başkanlığında 2000-
2001 futbol sezonunda 2. Ama-
tör Küme A Grubu'nda başarılı 
bir sezon geçirildiği dönemde 
de dönemin Selçuk Üniversitesi 
Rektörü Akörenli hemşehrimiz 
Profesör Doktor Abdurrahman 
Kutlu'nun sıcak ilgisi ile Kül-
türspor camiası Eğitim Fakültesi 
yemekhanesinde bir araya ge-
lerek kulübün geleceği ile ilgili 
önemli kararlar alınmıştı. Kulüp 
yönetimi Rektör Kutlu ve hem-
şehrilerinin bu sıcak ilgisine 2 
ay kadar sonra Mevlana Müze-

si yakınındaki bir sosyal tesiste 
30 hemşehrisine yemekli bir 
toplantı ile teşekkür etmişti. 
Bu toplantıda, kulüp adına Rek-
tör Kutlu, Ilgın Şeker Fabrikası 
Müdürü Zülkarneyn Tulukcu 
başta olmak üzere kulübe maddi 
katkıda bulunan hemşehrilere 
teşekkür edilmişti.

AKVİRAN KÜLTÜRSPOR ALT 
YAPISI AKÖREN GENÇLİKSPOR

1984 yılında Mustafa 
Gök'ün koordinesi ile Cemil 
Gülcan, Hüseyin Yıldırım, İs-
mail Demirörs ve İsmail Araç'ın 
Akören'de kurduğu gayri federe 
Akören Gençlikspor sayesinde 
dönemin 20 kadar genci spor 
yapması yanında bu takımdan 
yetişen bu futbolcular 10 yılı 
aşkın Akviran Kültürspor'u 
ayakta tuttular. Bu aynı zaman-
da Akviran Kültürspor'un ken-
di çocukları ile millileşmesiydi. 
Bir süre sonra bu takımın Akö-
ren'de görev yapan ,imam ve 
öğretmenlerle takviye edilme-
sine ilave, Kültürspor'un emek-
tarları Kaptan İbrahim Dursun, 
Muammer Bingöl ve Hamit Kola 
ile takviye edilmesi kulübe ayrı 
bir güzellik kazandırdı .Eski bir 
atlet olan Hayati Çoban’ın futbol 

tercihi de bir başka artı olmuş-
tu. Sosyal yönü ile ön planda 
olan Mustafa Gök, Cemil Gül-
can ve arkadaşlarının 1980'li 
yıllarda spora olan duyarlılıkları 
görülmeye değerdi. Önce ha-
yal ettiler, istişare ile harekete 
geçtiler. Önce her futbolcudan 
500 TL alarak işe başladılar. 
Şimdilerde Akörenli olmayan-
lara Kültürspor'un formasını 
giymeleri için para verilirken 
Gençlikspor'un formasını giyen 
kendi çocuklarımız para vere-
rek Akören milliyetçisi oldu-
ğunu dolayısıyla bu memleketi 
paralı askerler değil kendi öz 
evlatlarının daha sağlam bek-
lediklerini ispat ettiler. Menajer 
Mustafa Gök bir defter alarak 
kulübün bütçe durumunu sant-
rafor Rahmetli Mustafa Çelebi 
ile kontrolünü yaparak işi sağ-
lama almıştı. Başta Almancılar 
olmak üzere nazı geçenlerden 
toplanan para ile spor malze-
meleri temin edilip Perçinlik'te 
antrenmanlara başlandı. Bu ta-
kımda dönemin gençleri İsma-
il Karabayır, Mustafa Dinç, H. 
İbrahim Altan, Halil Kayhan, 
A.İhsan Harmankaya, Aziz Gök, 
Mehmet Yıldırım, Akif Yonca, 

Ayhan Ertuğ, Mustafa Gürsoy 
(Cartlak), Rıza Özcengiz,  Os-
man Akbaba, Erol Tufan, H.Hü-
seyin Özyavuz, Altan Çetinkaya, 
Mehmet Kol, Mustafa Çelebi ve 
Alibeyhüyüklü Ahmet Söğütlü, 
Alparslan Ünver, Muhammet 
Pala başta olmak üzere 20'yi aş-
kın genç boş işlerle değil spor 
sayesinde bedenen ve ruhen 
kendilerini geliştirdiler. Akö-
ren için birlik ve dayanışma 
içinde oldular. Bir süre sonra 
antrenmanlarla birlik beraberlik 
içinde kendini geliştiren Akö-
ren Gençlikspor, Karahüyük, 
Çumra, Alibeyhüyüğ, Süley-
maniye, Gökhüyük (Tımraş) ile 
yapılan maçlarla kendini daha 
da geliştirdi. Bu dönemde bazı 
yaşlı Akörenliler bile takımın 
maçlarını izleyecek bir ortam 
oluşmuştu. Takımda her karar 
demokratikti. Bankacılık görevi 
çıkınca Mustafa Gök'ün yerine 
takımın başına Cemil Gülcan 
getirildi. Aynı şekilde oylama ile 
takım kaptanlığına H. İbrahim 
Altan getirildi. Malzeme işleri-
ne İsmail Araç yardımcı olduğu, 
dönemin Belediye Başkanı A. İh-
san Doğru'nun da deplasmanlar 
için belediye otobüsünü tahsis 
ettiği. O dönemde Akören Bele-
diyesi'nde görev yapan Hamza 
Ertaş ve Almanya menşeili H. 
İbrahim Özyavuz'un (Rüzgar'ın 
oğlu) takıma yardımcı oldukla-
rı bilinmektedir. Bu takımdan 
yetişen Mehmet Cartlak ve Al-
tan Çetinkaya ileriki yıllardaki 
Akviran Kültürspor'un başkan-
lıklarını yaparak memleket ta-
kımlarına hizmet ettiler. Akören 
Gençlikspor'un bazı futbolcuları 
okul eğitimi, Mustafa Çelebi'nin 
Abdurrahman Yalçın'ın ilgisi 
ile Etibank'ta işe başladığı gibi 
birkaç futbolcu işe başlamasına 
rağmen Halil Kayhan, Mehmet 
Kol, Altan Çetinkaya, Abdurrah-
man Karabayır, Mustafa Varol, 
Mehmet Yıldırım, H.İbrahim Al-
tan, Mustafa Cartlak (Gürsoy) ve 
Mehmet Cartlak Akören çocuğu 
olarak 1980'li yılların sonlarında 
Akviran Kültürspor'un kırmızı 
-siyahlı formasını şerefle giyen-
lerden oldular. 

1980’li yılların kulüp başkanı Hatunsaraylı İbrahim Karaca.
Akviran Kültürspor da futbol oynayan, antrenörlük yapan ve maddi yardımda 

bulunan...Mustafa Sorkun.Akören Gençlikspor’un iki fedakarı Mustafa Gök ve Cemil Gülcan.

31 Haziran 1987 Ayaktakiler: Abdurrahman Karabayır, A. İhsan Harmankaya, Mehmet Yıldırım, A. Aziz 
Gök, Ahmet Söğütlü (Alibeyhüyüklü), Kaleci İsmail Karabayır. Oturanlar: Mustafa Dinç, Altan Çetinkaya, 
Mehmet Kol, Mustafa Cartlak, Muhammet Pala. A. G. Spor 3 Karahüyükspor 0. Goller: Mehmet Kol, Aziz 

Gök, Altan Çetinkaya.

1987 Alıssaspor (Yeni Mescit) 1 Akören Gençlikspor 2. Ayaktakiler: Erol Tufan, Abdurrahman Karabayır, 
Mustafa Dinç, Mustafa Çelebi, Kaleci İsmail Karabayır, Kaptan H. İbrahim Altan. Oturanlar: H Hüseyin 

Özyavuz, Muhammet Pala, Aziz Gök, Mehmet Yıldırım, Akif Yonca.

Kültürspor’dan camiaya teşekkür gecesi. Kültürspor Gecesi Cemal Harmankaya, Abdurrahman Kutlu, Feyzullah Ertaş ve Kaptan İbrahim Dursun.
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Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2016/5790 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN Özellikleri : Konya İl, Selçuklu İlçe, ÇALDERE Köy, 116 Ada, 3 
Parsel, Arsa vasıflı taşınmaz.
Adresi : Konya İli, Selçuklu İlçesi, Çaldre Köyü 15 Cilt, 1397 Sayfa, 116 Ada, 3 Parsel 
Numa Selçuklu / KONYA
Yüzölçümü : 1.118,24 m2
Payı : 1/1
İmar Durumu : Konut sahasına isabet etmektedir.
Kıymeti : 560.000,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapudaki gibidir.
Artırma Bilgileri

1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 08/04/2024 - 13:36
---------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 15/04/2024 - 13:36

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 08/05/2024 - 13:36
---------------------------------------------------------------------------------------------
Bitiş Tarih ve Saati : 15/05/2024 - 13:36

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
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2016/5790 ESAS TAŞINMAZIN
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Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 1984062

Hüyük ilçesinde Milli 
Eğitim Bakanlığı tarafın-
dan düzenlenen "Dilimizin 
Zenginlikleri Projesi" kapsa-
mında gerçekleştirilen "Di-
van-ü Lügati Türk Okuma-
ları" deneme yarışmasında 
Durmuş Akkuş Anadolu Li-
sesi 10 sınıf Öğrencisi Arda 
Can Çakır Konya il birinci-
si oldu. Yarışmada eseriyle 

jürinin beğenisini kazanan 
Arda Can Çakır, dil bilgisine 
ve kelime hazinesine haki-
miyetiyle keyifli bir okuma 
deneyimi sundu. İlçe Mil-
li Eğitim Müdürü Erdoğan 
Maden konuya ilişkin yaptı-
ğı açıklamada, "Başarıların-
dan dolayı öğrencimizi teb-
rik ediyor, bundan sonraki 
çalışmalarında da kendisine 

başarılar diliyoruz." dedi. 
Öte yandan Hüyük İlçe Milli 
Eğitime bağlı okullarda dü-
zenlenen Bizim Okulumuz 
Projesi kapsamında da Kon-
ya 5. Akıl ve Zeka Oyunları 
Yarışması için ilçe finalleri 
düzenlendi. Dereceye giren 
öğrenciler il finallerine ka-
tılma hakkı kazandı.
 n AA

Hüyük Belediye Başka-
nı Mehmet Çiğdem, Hüyük 
Organize Sanayi Bölgesi 
(OSB) için ön talep alınma-
ya başladığını söyledi. Çiğ-
dem, gazetecilere, OSB için 
25 firmanın yatırım yap-
mak için müracaatta bu-

lunduğunu belirtti. OSB'nin 
Hüyük için büyük avantaj 
sağlayacağını vurgulayan 
Çiğdem, "Yatırımcı teşvik 
kapsamında olan ilçemize 
daha hızlı gelecek ve daha 
çabuk yatırım yapacak. 
Hüyük ilçemiz yatırımda 

öncelikli bölge olduğu için 
birçok avantajları olacak, 
bölge insanımıza istihdam 
yaratmış olacağız. İlçemize 
göstermiş oldukları ilgi ala-
ka ve destekleri için emeği 
geçenlere teşekkür ediyo-
rum." dedi.  n AA

Hüyük’te dereceye giren 
öğrenciler ödüllendirildi

Hüyük OSB için ön 
talep alınmaya başlandı 

Uçuş öncesinde fırlatma koltuğu 
testleri, tam boy statik testi, kontrol 
yüzeylerinin atalet ve statik testleri, 
iniş takımı düşürme testleri, sistem 
entegrasyon laboratuvarında avi-
yonik sistem testleri, yakıt testleri 
gibi aşamaları tamamlayan KAAN, 
son olarak pistte yavaş ve hızlı tak-
si testlerini gerçekleştirdi. KAAN, 
sabah saatlerinde Mürted Hava 
Meydanı'nda yeniden piste çıkarak 
motor çalıştırdı ve ilk kez havalan-
dı. Milli muharip uçak KAAN ile 
Türkiye, bu seviyede (5. Nesil) uçak 
üretebilen 5 ülkeden biri olacak. 
KAAN, insansız hava araçları, hava-
dan ihbar, kontrol gibi platformlar 
ve tedarik edilmesi planlanan diğer 
unsurlarla ortak çalışabilecek. Yeni 
nesil silahlarla havadan havaya mu-
harebe, süpersonik hızda dahili si-
lah yuvalarından hassas vuruş ger-
çekleştirebilecek KAAN, yapay zeka 
ve nöral ağ desteğiyle artırılmış 
muharebe gücü sağlayacak. KAAN 
programı kapsamında Yıldırım Test 
Tesisi, Radar Kesit Alanı Test Tesisi, 
Rüzgar Tüneli Tesisi gibi dünyanın 
sayılı büyüklükteki test merkezleri-
nin ülkeye kazandırılması sağlanı-
yor. Bu sayede test verilerinin işle-
me kabiliyetlerinin artırılmasının da 
önü açılmış olacak. 

TBMM BAŞKANI KURTULMUŞ'TAN 
TEBRİK MESAJI

TBMM Başkanı Numan Kurtul-

muş, milli muharip uçak KAAN'ın 
ilk uçuşunu yapmasından dolayı 
Türk Havacılık Uzay Sanayii (TU-
SAŞ) ile Cumhurbaşkanlığı Sa-
vunma Sanayii Başkanlığını teb-
rik etti. Kurtulmuş, sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşımda, 
"Milli Muharip Uçağımız KAAN, 
ilk uçuşunu başarıyla gerçekleş-
tirdi. Bu gurur projesini ülkemize 
kazandıran Türk Havacılık Uzay 
Sanayii ve Cumhurbaşkanlığı Sa-
vunma Sanayii Başkanlığını kutlu-
yorum." ifadelerine yer verdi. 
"TÜRKİYE DÜNYADA 5. NESİL UÇAK 

ÜRETEBİLEN 5 ÜLKEDEN
 BİRİ OLACAK"

Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığının sosyal medya hesa-
bından yapılan paylaşımda, Tür-
kiye'nin en önemli teknoloji pro-
jelerinden biri olan milli muharip 
uçak KAAN'ın bugün ilk uçuşunu 
başarıyla tamamladığı anımsatıldı.

Açıklamada, şu ifadelere yer 
verildi: "Hava Kuvvetlerimizin 
harekat kapasitesinin güçlendi-
rilmesine ve stratejik askeri ih-
tiyaçlarının karşılanmasına katkı 
sağlayacak olan KAAN ile ülkemiz 
dünyada 5. nesil uçak üretebilen 5 
ülkeden biri olacak."
"BU, MİLLETİMİZİN EVLATLARININ 

BAŞARISIDIR"
Cumhurbaşkanlığı Savunma 

Sanayii Başkanı Haluk Görgün, 

milli muharip uçak KAAN'ın ilk 
uçuşuna ilişkin, "Sadece 5'inci 
nesil bir savaş uçağını değil, dün-
yada sayılı ülkenin sahip olduğu 
teknolojileri de KAAN üzerinden 
ülkemize kazandıracağız. Bu, mil-
letimizin evlatlarının başarısıdır." 
dedi. Görgün, KAAN'ın ilk uçu-
şunu yapması dolayısıyla sosyal 
platformundan yaptığı paylaşım-
da, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın savunma sanayisinde 
ülkeye çizdiği yerlilik ve millilik 
vizyonunun kilometre taşlarından 
olacak bir gelişmenin tarihe ka-
zındığını vurguladı. Görgün, pay-
laşımında şu ifadelere yer verdi: 
"Milli muharip uçağımız KAAN'ın 
ilk uçuşu milletimize hayırlı ol-
sun. Sadece 5'inci nesil bir savaş 
uçağını değil, dünyada sayılı ülke-
nin sahip olduğu teknolojileri de 
KAAN üzerinden ülkemize kazan-
dıracağız. Başta TUSAŞ mühen-
dislerimiz ve teknik ekiplerimiz 
olmak üzere projede emeği olan 
tüm firmalarımızı yürekten tebrik 
ederiz. Bu, milletimizin evlatları-
nın başarısıdır. KAAN başta olmak 
üzere tüm milli çelik kanatlarımı-
zı güçlendirmeye, semalarımızın 
tam bağımsız teknolojilerini mille-
timizin ve dostlarımızın güvenliği 
için geliştirmeye devam edeceğiz. 
Ülkemize hayırlı olsun."
n AA

Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayii Başkanlığı koordinasyonunda Türk Havacılık Uzay Sana-
yii tarafından yürütülen Türkiye'nin en önemli teknoloji projelerinden KAAN, ilk uçuşunu yaptı

KAAN göklerde 

Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin öğrencilere yönelik hizmet-
lerinden olan Bilgehanelerin “De-
ğerlerle Ramazan Bilgi ve Kültür 
Yarışması”da heyecan dolu yarı 
final etabının ardından finalistler 
belirlendi. Yarı final turu tamamla-
nan ve final için hazırlıkları tüm hı-
zıyla devam eden yarışmada İbn-i 

Sina, Yavuz Sultan Selim, Sarayö-
nü, Melikşah, Sultan Alaaddin, Ali-
ya İzzetbegoviç, Süleyman Şah ve 
Ilgın Lala Mustafa Paşa Bilgehane-
leri final için mücadele etmeye hak 
kazandı. Ramazan ayında gerçek-
leşecek olan final etabını kazanan 
Bilgehaneler ise büyük ödüle ula-
şacak.  İlmihal, Siyer, Peygamber-

ler Tarihi, Konya ve Konya Kültürü, 
Ramazan Kültürü, Genel Kültür, 
Bilim ve Teknoloji gibi 8 farklı tema 
üzerinde gerçekleşen yarışma, öğ-
rencilerin kültür hazinelerine olan 
ilgilerini artırmanın yanı sıra reka-
bet duygularını dengeleyerek dost-
luk bağlarını güçlendirmeyi amaç-
lıyor. n HABER MERKEZİ

Bilgi ve kültür yarışmasında finalistler belli oldu



Türkiye'nin ayçiçeği üretim mer-
kezlerinden biri olan Konya'da çift-
çiler, fiyat performansından dolayı 
çerezlik ayçiçeğine yöneliyor. Selçuk 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Süleyman Soylu, 
Konya'nın yaklaşık 2 milyon hektar-
lık tarım arazisiyle çok büyük bir üre-
tim üssü olduğunu söyledi. Üretim 
alanlarında çiftçilerin tercihlerinin 
zaman zaman değişiklik gösterdiğini 
vurgulayan Soylu, bunda en büyük 
faktörün birim alandan elde edilen 
gelir olduğunu dile getirdi. Soylu, 
bölgedeki çiftçilerin mısır ve şeker 
pancarı ekimine ağırlık verdiğini be-
lirterek, şöyle konuştu. "Bu ürünler-
den sonra gözde ürün, çerezlik ayçi-
çeği oldu. Bunda en önemli etken, 
çekirdeğin fiyatının oldukça yüksek 
seyretmesi ve birim alanından elde 
edilen verim. Yağlık ayçiçeğiyle ben-
zer rekolte elde ediliyor. Bölgemizde 
ayçiçeği tarımı sulu koşullarda ya-
pılıyor. Dekarda 400-550 kilogram 
arasında değişiyor. Çiftçilerimiz aynı 
verimleri çerezlik ayçiçeğinde de 
almaya başladı. Bunun en önemli 

nedeni özellikle çerezlik üretiminde 
hibrit tohumların kullanımının çok 
yaygınlaşmış olması. Çerezlik ayçi-
çeğinin tüketimi sınırlı ancak yağlığa 
göre oldukça karlı. Bu yıl çerezliğin 
fiyatı 25 ila 50 lira arasında satıldı."

Çerezlik çekirdekte tane iriliği, 
hektolitre, ağırlığı ve içinin dolgun-
luğuna göre fiyatlandığını anlatan 
Soylu, "Yağlık ayçiçeğine göre fiyat-
lar 2-3 katı olunca çiftçinin tercihi 
çerezlik ayçiçeği oldu. Konya'da yak-
laşık 750 bin dekar civarında ayçiçe-

ği ekim alanı var. Bunun da 250 bin 
dekarında çerezlik ayçiçeği ekildi. Bu 
yıl üretim sezonunda ekim alanının 
daha artacağını düşünüyoruz. Fiyat 
ve rekoltenin yanı sıra ayçiçeğinde 
su tüketiminin diğer ürünlere göre 
nispeten daha düşük olması dola-
yısıyla çerezlikte ekim alanının 250 
binden 300 bin dekara çıkabileceğini 
öngörüyoruz." diye konuştu. Soylu, 
çiftçilere kuruyemiş firmalarıyla söz-
leşmeli üretim yapmaları tavsiyesin-
de bulundu.

"GEÇEN YILLARA GÖRE 
KAPASİTEMİZİ 2-3 KATINA ÇIKARDIK"

Konya'daki kuruyemiş üreticisi 
şirketin üretim müdürü Murat Sor-
kum da bölge çiftçisinin ay çekirde-
ği üretimine son yıllarda gösterdiği 
ilginin arttığına işaret ederek, "Hem 
üretim miktarı arttı hem fiyatı arttı. 
Bu sebeple çiftçi daha fazla tercih 
eder hale geldi. 'Paramız yurt dışına 
gitmesin, burada kalsın ve çiftçimiz 
kazansın' düşüncesindeyiz. Geçen 
yıllara göre kapasitemizi 2-3 katına 
çıkardık." diye konuştu. Altınekin Zi-
raat Odası Başkanı Bekir Kağnıcıoğ-
lu ise ÇKS işlemlerinin geçen yılın 
onuncu ayında başladığını belirtti. 
Çerezlik çekirdekte ekimin mayıs 
ayında, hasadın da ağustos ayında 
başladığını ifade eden Kağnıcıoğlu, 
"Bu ay sonunda ürün değişikliği sü-
reci tamamlanacak. Çiftçimiz bu yıl 
ekeceğini belirlemiş oluyor. Konya 
Ovası'nda çekirdek ekimi her yıl ar-
tarak devam ediyor. Çerezlik ayçi-
çek de fiyat ve rekolte en belirleyici 
faktör oldu. Yağlıktan çerezliğe ciddi 
oranda dönüş var." dedi. n AA
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Prof. Dr. Süleyman Soylu Bekir Kağnıcıoğlu

•  
•  
•  
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Çerezlik ayçiçeğinin tüketiminin sınırlı olmasına karşın yağlığa göre oldukça kârlı olması çiftçiyi 
çerezlik ayçiçeğine yönlendiriyor. Bu yıl çerezliğin fiyatı 25 ila 50 lira arasında satılmış durumda

Çerezlik, yağlığa 
göre daha kârlı!

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Tarımsal Girdi Fiyat 
Endeksi, Aralık 2023 ista-
tistiklerini yayımladı. Buna 
göre; Tarımsal girdi fiyat en-
deksi (Tarım-GFE) yıllık yüzde 
41,43, aylık yüzde 2,62 arttı.

TÜİK verilerine göre Ta-
rım-GFE'de (2015=100), 
2023 yılı Aralık ayında bir 
önceki aya göre yüzde 2,62, 
bir önceki yılın Aralık ayına 
göre yüzde 41,43, bir önce-
ki yılın aynı ayına göre yüzde 
41,43 ve on iki aylık ortala-
malara göre yüzde 43,69 ar-
tış gerçekleşti. Ana gruplarda 
bir önceki aya göre, tarımda 
kullanılan mal ve hizmet en-
deksinde yüzde 2,82, tarımsal 
yatırıma katkı sağlayan mal 
ve hizmet endeksinde yüzde 
1,47 artış gerçekleşti. Bir ön-
ceki yılın aynı ayına göre göre 
tarımda kullanılan mal ve hiz-

met endeksinde yüzde 37,64, 
tarımsal yatırıma katkı sağla-
yan mal ve hizmet endeksinde 
yüzde 68,87 artış gerçekleşti. 
Bir önceki yılın aynı ayına göre 
artışın düşük olduğu alt grup-
lar yüzde 9,69 ile gübre ve 
toprak geliştiriciler ve yüzde 
24,75 ile tarımsal ilaçlar oldu. 
Yıllık artışın yüksek olduğu 
alt gruplar ise sırasıyla, yüzde 
151,60 ile veteriner harcama-
ları ve yüzde 89,31 ile diğer 
mal ve hizmetler oldu. Bir ön-
ceki aya göre azalış gösteren 
alt gruplar sırasıyla, yüzde 
2,26 ile enerji ve yağlar ve 
yüzde 0,74 ile gübre ve toprak 
geliştiriciler oldu. Buna karşı-
lık, aylık artışın yüksek olduğu 
alt gruplar ise sırasıyla, yüzde 
6,37 ile diğer mal ve hizmet-
ler ve yüzde 5,21 ile hayvan 
yemi oldu.
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Tarım-GFE yıllık yüzde 
41,43, aylık yüzde 2,62 arttı

   Beyşehir İlçe Ta-
rım ve Orman Mü-
dürlüğüne bağlı 
su ürünleri kont-
rol ekipleri tara-
fından Beyşehir 
Gölü’nün yanı sıra 
balık avcılığı yapı-
lan göletlerde de 
denetimler aralık-
sız sürdürülüyor. 
Denetimlerde tat-
lı sulara açılarak 
avlanma faaliyeti 
gösteren balıkçı 
teknelerinin yanı 
sıra kıyılarda ba-
lık alım satımı 
yapan kantarcılar 
ile perakende ba-
lık satış noktaları 
ve balık işlemesi 
yapan fabrika ve 
tesisler de kontrol 
edildi. n İHA

Beyşehir’de balıkçılar denetleniyor
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Konya'nın efsane 
futbol adamları
10- Mustafa Temel

1935 yılında Selçukspor ile tanışan Mustafa Temel, Beşiktaş’tan teklif almasına rağmen gitmedi. 1948 
yılında futbolu bırakan Mustafa Temel, Konya’da futbol tarihine adını altın harflerle yazdırmayı başarmıştı

Yenigün Gazetesi olarak, Kon-
ya’da futbol tarihine damga vur-
muş önemli isimleri gündeme ge-
tirmeye devam ediyoruz. Konya’da 
futbol tarihine iz bırakmış isim-
lerden biri Temel Mustafa oldu. 
Geçmiş dönemde futbolun temel 
taşlarını oluşturan Mustafa Temel, 
Selçukspor ile birlikte ünlü sporcu-
lardan biri olmayı başardı. 

1920 YILINDA DOĞDU
Mustafa Temel 1920 yılında 

dünyaya geldi. Mustafa Temel, ya-
şadığı dönemde Selçukspor’un en 
önemli oyuncuları arasında yer al-
mayı başardı. Sarı Lacivertli kulübe 
önemli katkılar sunan Temel, dö-
nemin en ünlü oyuncuları arasında 
yer almayı başardı. Dönemin Tarla 
Mahallesi’nde önemli oyuncular 
çıkıyordu. Eski İdmanyurdu saha-
sında yakın olması nedeniyle bura-
dan yeni yetenekler keşfediliyordu. 
Mustafa Temel, çocukluğunda dev-
rin meşhur futbolcularını seyret-
meyi çok seviyordu. Temel, hatta 
futbola olan sevgisinden ötürü Gazi 
İlkokulu’nu 10 yılda bitirmişti. 

SELÇUKSPOR İLE 1935 
YILINDA TANIŞTI

1935 yılında ise dönemin fut-

bol adamı Ahmet Tosun, kendisini 
Selçukspor’a götürdü. İlk maçını 
ise İdmanyurdu’na karşı santrafor 
olarak oynadı. İdmanyurdu ile fut-
bol hayatına yenilgi ile başlayan 
Temel, 1938 ve 1939 yılında Sel-
çukspor ile şampiyonluk görmeyi 
başarmıştı. Selçukspor’da o dö-
nem Parmaksız Ahmet, Matay Ali, 
Kaleci Rahim, Ahmet Tosun, Kürt 
Mustafa, İnat Naci, gibi kendisin-
den yaşça büyük futbolcular vardı. 

ŞAMPİYONLUK GÖRDÜ
Temel, futbolculuk dışında kır 

koşularına da katılıyordu. Selçuks-
por şampiyon olduğunda o dönem 
Türkiye birinciliğinde Ankara ve İz-
mir takımları karşılaşıyordu. O yüz-
den Selçukspor, grup maçlarına 
katılamamıştı. O dönem Beşiktaş’ta 
oynayan Şevket Yorulmaz, kendisi 
için Beşiktaş kulübüne öncü oldu. 
Daha sonra Temel İstanbul’a gitti. 
Kendisi için Beşiktaş’tan teklif gel-
di. Temel’e hatta askerliğini İstan-
bul’a aldırılması içinde teklif geldi. 
Dönemin Beşiktaş Başkanı Refik 
Osman Top, kendisinde çok ısrar 
etmişti. Mustafa Temel ise Galata 
Köprüsü’nün altından dükkan is-
temişti. 

FUTBOLU KENDİ 
TAKIMINDA BIRAKTI

Askerden sonra Tayyare Fab-
rikası’nda çalışmaya başlamıştı. 
Maaşı 75 liraydı ve 32 lirada tayin 
bedeli alıyordu. Ev kirası ise sade-
ce 5 liraydı. Daha sonra İstanbul’a 
gitmedi ve hasret çektiği Konya’ya 
memleketine geri döndü. 1947 
yılında Selçukspor’a geri döndü. 
Ardından 1 yıl daha Selçukspor, 
forması giymeye devam etti. 1948 
yılında ise futbolu bırakma kararı 
aldı. 

SON MAÇINDA KAZANARAK 
VEDA ETTİ

Erken futbolu bırakmasına rağ-
men 28 yaşında son maçında yine 
üstün bir performans sergiledi. 
Son maçını Gençlerbirliği’ne karşı 
oynadı. Selçukspor 1948 yılında 
Gençlerbirliği’ni 4-3 yenmeyi ba-
şarmıştı. Mustafa Temel, çocuklu-
ğundan itibaren tanıştığı Selçuks-
por’a büyük emekler verdi. Temel, 
adını Konya futbol tarihine altın 
harflerle yazdırmayı başarmıştı. 

Not: Verdiği değerli bilgilerden 
dolayı Konya’nın değerli gazeteci-
si Nail Bülbül’e teşekkür ederiz
n SAMET AKTAŞ

Zeki Boran Selçukspor’da yıllarca başkanlık etmişti. Bu karede ise ortada yer alıyor

Selçukspor’un eski kadrolarından bir kare Eski İdmanyurdu sahasına ait oyuncuların yer aldığı bir fotoğraf. 

Mustafa Temel, bu karede Selçukspor’da soldan 8. sırada yer alıyor

O dönem oyuncuların piramit olup poz vermeleri bir gelenek gibiydi
Selçukspor bu çim sahada Stadspor’u 5-0 gibi farklı bir 

sonuçla mağlup etmişti. 
Mustafa Temel 1935-1948 yılları arasında Selçukspor formasını 

başarıyla terletti. 

Selçukspor’a temelden bağlıydı

aktassonic42@gmail.com
SAMET AKTAŞ



Türkiye Futbol Federasyonu 
(TFF) Hukuk Müşavirliği, Trendyol 
Süper Lig'den 11 kulübü Profesyo-
nel Futbol Disiplin Kurulu'na (PFDK) 
sevk etti. TFF, Profesyonel Futbol Di-
siplin Kurulu'na (PFDK) sevk edilen 
takımları açıkladı. Buna göre; Ga-
latasaray, çirkin ve kötü tezahürat, 
saha olayları ve merdiven boşlukla-
rının boş bırakılmaması gerekçele-
riyle disipline gönderildi. Fenerbah-
çe'nin çirkin ve kötü tezahürat, saha 
olayları, hakem ve diğer müsabaka 
görevlileri hakkında açıklamalar 
nedeniyle PFDK'ya sevk edildiği 
açıklandı. Beşiktaş, Kasımpaşa, 
Adana Demirspor, Pendikspor, Trab-
zonspor, Gaziantep FK, Samsunspor 
'çirkin ve kötü tezahüratı' nedeniyle 
disipline gönderildi. Fenerbahçe Ku-
lübü İdarecisi Burak Çağlan Kızılhan, 

Antalyaspor ve Antalyaspor Kulüp 
Başkanı Sinan Boztepe hakem ve 
diğer müsabaka görevlileri hakkında 
açıklamalar nedeniyle kurula gönde-
rildi. Çaykur Rizespor Kulübü Antre-
nörü Çağatay Turan, sportmenliğe 
aykırı hareketi nedeniyle; Gaziantep 
FK futbolcusu Papy Djilobodji de 
kural dışı hareket nedeniyle tedbirli 
olarak PFDK'ya sevk edildiği ifade 
edildi.  n SPOR SERVİSİ

Süper Lig’de heyecan kaldığı 
yerden devam ederken 26. hafta 
maçları geride kaldı. Anadolu Kartalı 
TÜMOSAN Konyaspor, Avrupa Ku-
paları’na katılma mücadelesi veren 
Beşiktaş’a 2-0 mağlup olarak ligde 
kalma yolunda ağır bir yara almıştı. 
Yeşil beyazlılarda ise gözler şimdi 
ise kendi sahasında konuk edeceği 
Hatayspor karşılaşmasına çevril-
di. Konyaspor, bu maçı kazanarak 
hanesine mutlak 3 puan yazdırmak 
istiyor. Konyaspor’da hazırlıklar ise 
Teknik Direktör Fahridun Omerovic, 
yönetiminde devam ediyor. 

25 PUAN TOPLAYABİLDİ
Konyaspor’da tehlike çanları 

çalmaya devam ederken ligin biti-
mine ise sayılı maçlar kaldı. Yeşil 
beyazlılar için her maç final niteliği 
taşıyor. 

Konyaspor 26 maçta 5 galibi-
yet, 10 beraberlik ve 11 mağlubiyet 
yaşadı. Rakip filelere 24 gol atan 
Konyaspor, kalesinde ise 39 gol 
birden gördü. Yeşil beyazlıların eksi 
15 averajı bulunuyor. Konyaspor 
topladığı 25 puanla ligin 19. sıra-
sında yer alıyor. 

HATAYSPOR’DA KONYA MAÇINA 
HAZIRLANIYOR

 Atakaş Hatayspor, Trendyol 
Süper Lig'in 27. haftasında dep-
lasmanda TÜMOSAN Konyaspor 
ile yapacağı maçın hazırlıklarına 
devam etti. Kulüpten yapılan açık-
lamaya göre, 24 Şubat Cumartesi 
günü saat 19.00'da MEDAŞ Konya 
Büyükşehir Stadı'nda Konyaspor'a 
konuk olacak Hatayspor, Erdemli 
Atış Poligonu'ndaki sahada antren-
man gerçekleştirdi. Teknik direktör 
Volkan Demirel yönetimindeki id-
manda, pas ve dar alan çalışması 
yapıldı. Basına kapalı antrenman, 
yaklaşık 1 saat sürdü.

BİLETLER SATIŞA ÇIKTI
TÜMOSAN Konyaspor, Trend-

yol Süper Lig'in 27. haftasında 
Atakaş Hatayspor'u konuk edecek. 
24 Şubat Cumartesi günü saat 
19.00’da MEDAŞ Konya Büyükşehir 
Stadyumu'nda oynanacak maçın bi-
letleri ise satışa çıktı. Karşılaşmanın 
biletleri http://passo.com.tr ve Pas-
so gişelerinden alınabilecek. Fiyatlar 
ise 50 ile 650 TL arasında değişiyor. 
n SAMET AKTAŞ

11 22 ŞUBAT 2024SPOR-1

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 26 22 3 1 55 14 41 69
2.FENERBAHÇE 26 21 4 1 68 21 47 67
3.TRABZONSPOR 26 13 4 9 42 33 9 43

4.BEŞİKTAŞ 26 13 4 9 37 31 6 43
5.KASIMPAŞA 26 11 6 9 47 48 -1 39
6.RİZESPOR 26 10 6 10 28 37 -9 36
7.ANTALYASPOR 26 8 11 7 31 29 2 35
8.SİVASSPOR 26 8 10 8 30 36 -6 34
9.BAŞAKŞEHİR 26 9 6 11 33 33 0 33
10.ADANA DEMİRSPOR 26 7 11 8 39 35 4 32
11.KAYSERİSPOR 26 9 8 9 32 36 -4 32
12.SAMSUNSPOR 26 8 6 12 30 36 -6 30
13.ANKARAGÜCÜ 26 6 11 9 30 32 -2 29
14.HATAYSPOR 26 6 11 9 32 35 -3 29
15.ALANYASPOR 26 6 11 9 31 39 -8 29
16.FATİH KARAGÜMRÜK 26 7 7 12 31 30 1 28
17.GAZİANTEP 26 7 7 12 31 38 -7 28
18.PENDİKSPOR 26 6 8 12 31 51 -20 26

19.KONYASPOR 26 5 10 11 24 39 -15 25
20.İSTANBULSPOR 26 3 6 17 20 49 -29 12

SÜPER LİG  2023-2024
PUAN DURUMU

Ülkemiz sporunda her ne 
kadar futbol “egemen” olsa da, 
amatör, yani olimpik branşlarda 
da Türkiye Avrupa’da gürültü çı-
karıyor ve çıkarmaya da devam 
edecek…

Özellikle içerisinde bulundu-
ğumuz Şubat ayı Türk sporuna iyi 
geldi...

Şubat’ın 20’sinde havaya dü-
şen cemre, gönlümüze de Güreşin 
ve Halterin sevgisini düşürdü…

Anlayacağınız; hem güreşte, 
hem de halterdeki başarılarımızla 
Avrupa’da acayip gürültü çıkar-
dık…

Türkiye’de mi?
Televizyonlarda şöyle böyle, 

gazetelerde tek sütuna on santim 
haberlerle geçiştirildi, bu başarı-
lar!

İyi ki, internet siteleri var da, 
güreşçisi, haltercisi, boksörü ken-
dilerini ifade edebiliyorlar…

Şubat ayının ikinci haftasında 
güreşçiler Romanya’da, halter-
ciler Bulgaristan’da, önemli bir 
sınav verdiler ve bu şampiyona-
larda “Türkiye Rüzgarı” estirerek, 
Avrupa’dan “madalya kolleksiyo-
nu” yaparak döndüler…

Romanya’nın Başkenti Bük-
reş’de gerçekleştirilen “Avrupa 

Güreş Şampiyonası”nda minderin 
aslanları destan yazarak 7 altın, 6 
gümüş ve 6 bronz madalya kaza-
narak, Türkün gücünü gösterdi-
ler…

Pehlivanlar, grekoromen ve 
serbest stilde takım halinde Av-
rupa şampiyonu, kadınlarda ise 
takım halinde Avrupa ikincisi ol-
dular…

Serbest stilde 31 yıl aradan 
sonra milli takımımızın Avrupa 
şampiyonu olması, “2024 Paris 
Olimpiyatları” için önemli bir sı-
nav eşiğinin atlatılması anlamına 
da gelmektedir…

Pehlivanların hepsini yürekten 
kutlarken, Federasyon Başkanı 
Şeref Eroğlu başta olmak üzere, 
bu şampiyonada emek veren, alın 
teri döken, sporcusundan teknik 
adamına, daha doğrusu en alt ka-
demeden en üst kademeye kadar 
herkese helal olsun…

Acayip güzel bir iş çıkardılar 
Romanya’nın Bükreş şehrinde…

Bunu kimse göz ardı ede-
mez…

Bu şampiyonada altın madal-
ya kadar değerli olan bir husus 
ise bütün pehlivanların müsabaka 
sonrası veya madalya töreninde 
efsane güreşçi ve efsane başkan 

Şeref Eroğlu ile bütün-
leşmeleriydi…

Şeref Eroğlu kol-
tuğa oturduktan son-
ra üst üste 3 Avrupa 
şampiyonu olan gü-
reşçiler, bu 3 şampi-
yonalarda 20 altın, 12 
gümüş ve 19 bronz, 
toplamda ise 51 ma-
dalyayı boyunlarına 

taktılar…
Hepsinden daha önemlisi 20 

kez “İstiklal Marşı”mızı dinletti-

ler…
Bunlar yetmemiş, 

Avrupa’da takım şam-
piyonlukları ile Avru-
pa’da en çok madalya 
kazanan ülke Türki-
ye…

Ve Türkiye Avrupa 
şampiyonaları tarihin-
de ilk kez, 30 sıklette 
13 final yaptı…

Sözün özü şu; keşke Şeref 
Eroğlu gibi başkanların sayısı ço-
ğalsa da, ülkemiz Olimpiyatlarda 

da madalya noktasında 30’ların, 
40’ların üzerine çıkabilse…

Keşke.
xxx

HATERCİLER DE DESTAN YAZ-
DILAR

Pehlivanların yaptığı başarının 
bir benzerini de haltercilerimiz 
Bulgaristan’da gerçekleştirdi…

Şubat Ayı, sadece güreşçileri-
miz için değil, haltercilerimiz için 
de oldukça başarılı geçti…

Talat Ünlü…
Şeref Eroğlu nasıl güreşin 

içerisinden geldiyse, Talat Ünlü 
de halterin içerisinden geldi ve 
oldukça da başarılı bir grafik çi-
ziyor, hem kendisi hem de spor-
cuları…

Sofya’da Salı günü sona eren 
“Avrupa Şampiyonası”nda hal-
tercilerimizde ciddi bir gürültü 
çıkardılar ve “Paris Olimpiyatları” 
öncesinde, içimizdeki umutları 
artırdılar…

Haltercilerimiz Sofya’da dü-
zenlenen “Avrupa Şampiyona-
sı”nda 5 altın, 8 gümüş ve 11 
bronz madalya alarak, ülkeler 
sıralamasında da dördüncü ola-
rak, Türk halkına haklı bir gururu 
yaşattılar…

Halterin içerisinden gelen, 

sporculuk ve antrenörlük yaşa-
mından sonra Başkanlık koltu-
ğunda da başarılı işlere imza atan 
Talat Ünlü’yü de tebrik etmek la-
zım…

Federasyonları sporun içeri-
sinden gelenlere teslim etmenin 
bir “elzem” olduğunu herkesin 
bilmesi gerekir…

Özellikle de siyasi irade bu ko-
nuda ciddi tedbirler almalı…

Kendilerini değil, kurumlarını 
büyütecek başkanlara ihtiyacı var 
spor federasyonlarının.

xxx
Güreş ve halter branşının dı-

şında, Avrupa Cimnastik Branş 
Yönetimi, “Türkiye Erkekler Ar-
tistik Jimnastik” takımımızı, 2023 
yılının en başarılı “Takımı” seç-
miştir…

Cimnastik Federasyonu’nun 
başında kim var?

Suat Çelen…
O da, Şeref Eroğlu gibi, Talat 

Ünlü gibi cimnastiğin içerisinden 
gelen başarılı bir spor adamı…

Şunu söylemeye çalışıyorum; 
sporu, sporun içerisinden gelen-
ler yönetmeli…

İş takipçileri ya da kendilerini 
büyütmek için her türlü taklayı 
atanlar değil.

GÜREŞTE VE HALTERDE DESTAN YAZDIK

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

ŞEREF EROĞLU TALAT ÜNLÜ

Tehlike büyük!
Konyaspor 26 maçta elde ettiği 5 galibiyet, 10 beraberlik ve 11 mağlubiyet ile ligin dibine demir attı. 

Yeşil beyazlılar için her maç final niteliği taşırken, Konyaspor için tehlike çanları çalmaya devam ediyor

Süper Lig’de VAR kayıtları açıklandı
Türkiye Futbol Federasyonu 

(TFF), Trendyol Süper Lig’in 26. haf-
tasında oynanan karşılaşmaların VAR 
kayıtlarını açıkladı. TFF, Süper Lig’in 
26. haftasında oynanan 6 karşılaş-
manın Video Yardımcı Hakem (VAR) 
kayıtlarını Youtube hesabından ses ve 
görüntülü olarak paylaştı. Videoda yer 
alan maçlar ve alınan kararlar şöyle: 
Kasımpaşa - Fatih Karagümrük mü-

cadelesinin 79. dakikasında ev sahibi 
ekibin attığı 2. gol öncesi potansiyel 
elle oynama için inceleme verildi. 
Hakem Kadir Sağlam, pozisyonu 
izleyerek golü iptal etti. Hatayspor - 
Sivasspor maçının 80. dakikasında ev 
sahibi ekibin kazandığı penaltı, ince-
leme sonrası iptal edildi. Alanyaspor 
- Adana Demirspor karşılaşmasının 
64. dakikasında elle oynama için in-

celeme verildi. 
PENALTI NOKTASI GÖSTERİLDİ
Kenara gelerek pozisyonu iz-

leyen hakem Bahattin Şimşek, pe-
naltı noktasını gösterdi. Gaziantep 
FK - Samsunspor maç sonu; Şiddetli 
hareketten dolayı izleme tavsiyesi ve 
hakemin kararı ile 3 numaralı oyuncu 
ihraç edildi. Pendikspor - Trabzonspor 
müsabakasının 26. dakikasında Halil 

Akbunar ile Meunier arasındaki pozis-
yonda hakem Halil Umut Meler, önce 
penaltı noktasını gösterdi. İzleme tav-
siyesi üzerine hakem Meler, penaltıyı 
iptal etti. Başakşehir - Kayserispor 
mücadelesinin 90+7. dakikasında 
elle oynama için inceleme verilirken, 
pozisyonu izleyen hakem Oğuzhan 
Çakır, ev sahibi lehine penaltı kararı 
verdi. n SPOR SERVİSİ

Galatasaray Avrupa’da 
sahaya iniyor

TFF 11 kulübü disipline 
sevketti

Galatasaray, UEFA Avrupa Ligi 
Son 16 Play-Off turu rövanşında 
deplasmanda Çekya ekibi Sparta 
Prag ile oynayacağı karşılaşmanın 
hazırlıklarını yaptığı antrenmanla 
tamamladı. Florya Metin Oktay 
Tesisleri’nde Teknik Direktör Okan 
Buruk yönetiminde ilk 15 dakikası 
basına açık olarak gerçekleştirilen 
antrenman dinamik ısınmayla ve 
koşu çalışmalarıyla başladı. Daha 

sonra iki gruba ayrılan futbolcular, 
top kapma çalışması yaptı. Ant-
renmanın kapalı olan bölümünde 
ise Sparta Prag maçının taktiği 
üzerinde duruldu. Antrenmanda 
Hakim Ziyech, Serge Aurier ve 
Tanguy Ndombele bireysel çalıştı. 
Çalışmalarını tamamlayan sarı-kır-
mızılılar, dün saat 17.00'de maçın 
oynanacağı Çekya'nın Prag şehrine 
gitti.  n SPOR SERVİSİ
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